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MESTNEGA PROMETA NE BO
ČIGAVA JE KABELSKA TV LIVADE?/JE ŽUPANJA ZAGROZILA Z ODSTOPOM?

ZAPLETENE MREŽE LOKALNE POLITIKE
(Mef) V Izoli se preprosto dogaja toliko stvari, da 
politika nima nobenega pravega miru. Komaj se 
malo postavijo vsak za svojo barikado, že se zgodi 
nekaj posebnega in se je treba premeščati na drugo 
stran, sklepati premirja in ostriti puščice. Tako smo 
verjetno ena redkih občin v Sloveniji kjer ni čisto 
jasno, kdo vodi igro, čeprav je bolj ali manj jasno, 
daje to takoimenovana leva opcija. Ker pa je levo in 
desno v primeru slovenskega političnega življenja 
zelo relativen pojem se ve le to, da imajo škarje in 
platno oblasti v Izoli tisti, ki se zbirajo okrog 
svetniškega kluba ZLSD oziroma LDS.
Seveda pa ni mogoče kar tako reči, da se dve 
»levičarski« opciji med seboj dogovarjata brez 
težav, kar je mogoče videti tudi na sejah občinskega 
sveta. Priče smo namreč zelo neobičajnim in 
verjetno tudi nedogovorjenim začasnim 
»koalicijam«, kjer nihče ni izključen, nihče čista 
opozicija in nihče čista vladna koalicija. Najbolj 
opazno je dejstvo, da županja ne more računati na 
popolno podporo ZLSD, še manj na nekritično 
podporo LDS, ZZP in IDZ, hrbet ji zna obrniti tudi
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DeSUS, zato pa jo včasih podprejo SDS in SKD. Še 
najbolj spominjata na opozicijo SLS in SF, ker ju 
verjetno nihče niti ne povabi k dogovarjanju.
Po obdobju medenih tednov ZLSD in ZZP se zdi, da 
se je zaradi problematike Marine in zamenjave 
občinskih zemljišč ta zveza nekoliko skrhala, vse 
več nezvestih pogledov »Primorcev« pa je 
namenjenih LDS, ki so olajšani za »naivnega 
poštenjaka« Klančiča in so dobili v svetniške vrste 
starega mačka Adlerja. Slišati je tudi, da se vse bolj 
vsebinsko dogovarjajo z DeSUS-om, kar bi lahko 
pomenilo, da na občinski ravni nastaja nekakšna 
kopija državne oblasti (LDS, DeSUS in ZZP 
namesto SLS). Seveda pa so to le številke in glasovi, 
boste rekli. Pomembna je vsebina. No ja, na to in na 
nekakšno ideologijo že dolgo ne pomisli nihče več. 
Politika je tržnica in trgovci nimajo časa za 
ideologijo, kaj šele za moralo.

FAST FOOD VENI
Ekspres pripravljene pečene jedi za dom:
piščanci, krače, rebrca, pizze, hamburger, 

topil sendviči, kalamari čevapčiči v lepinji, 
dunalskl zrezki pommes frlttes.
Vsak dan od 8.30 do 22.00 ure, 

ob nedeljah in praznikih od 12.00 do 22.00 ure.
Telefon: 646 333

MRHOVINARJI 
SO MED NAMI ?
Izolski lovci s prispevkom o verjetnem napadu 
šakala na Baredih opozarjajo na to, da je treba na 
področju varovanja živali in pred živalmi storiti kaj 
več.
Dejstvo je namreč, da smo v občini sprejeli vsaj dva 
odloka o domačih živalih, pa se odtlej ni prav veliko 
spremenilo in težav s pasjimi in mačjimi iztrebki po 
ulicah in na igriščih je prav toliko kot doslej. Se 
posebej pereč pa je položaj na podeželju, kjer imajo 
opravka s klateškimi psi, ki marsikdaj že spominjajo 
na krdela volkov. Lovci predlagajo takoimenovane 
»očiščevalne akciie«. naravovarstveniki in društva 
za zaščito živali pa so seveda proti. Oboji imajo 
prav, resnica pa je vendarle nekje na sredi in prej ali 
slej jo bo treba sprejeti kot dejstvo. Kaj to pomeni? 
Pomeni, da bomo morali vsi, ki imamo doma naše 
male kosmate ljubljence pač paziti, kako jih bomo 
peljali po mestu in kako bomo skrbeli, da ne bodo 
predstavljali nasilja nad mestom v nobenem 
pogledu. Tisti, ki jim je nadzor nad spoštovanjem 
odlokov služba pa so dolžni dosledno skrbeti za to, 
da bomo ravnali tako, kot sami morda ne znamo.
Žal pa v ekstremnih primerih to pomeni tudi to, da 
bodo tu in tam morali odpeljati kakega psa ali 
mačko (nekoč so bili šintarji) in občasno katerega 
tudi usmrtiti,'če bo ogrožal okolico. Zaenkrat se 
namreč tolažimo s tem, da je živali v Baredih 
napadel šakal. Kaj pa. če je bil v resnici podivjan pes 
iz sosednje vasi?

Adriatic m
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DOSTAVA IN ŠE KAJ
Po pravilniku o prometnih znakih na cestah (cestišču), čl. 5. - 22. 5, križ 
rumene bartve na cesti prepoveduje parkiranje na tem kraju, ne pomeni 
pa, daje ta prostor rezerviran za dostavo.
Dne 29. 10. 99 ob cca. 12.30 sem po telefonu opozoril vodjo 
inšpekcijske službe, gospo Zadel, da sta na prepovedanem prostoru 
pred hišo v Verdijevi 2, dalj časa parkirana dva kombija in se vrši 
prodaja - dostava ribe. Pri tem se iz kombija izceja voda oziroma kri. 
Na tleh ostaja madež, ki se posuši. Nekaj dni zatem tu bivajoči živimo 
kot v ribarnici.
Na moje opozorilo je inšpektor, ki ga je poslala vodja inšpekcijske 
službe, zadevo delno uredil. Eden od kombijev je v kratkem zapustil 
prostor, drugi je še naprej ostal parkiran.
Po telefonu meje poklicala vodja inšpekcijske službe. Poizvedovala je 
za moj naslov, da tržni inšpekciji posreduje ovadbo na podlagi moje 
intervencije oziroma v presojo, če v tem primeru gre za prodajo - 
dostavo. Jaz o tem namreč ne morem odločati.
V Mandraču št. 334 sem se podpisal in napisal naslov pod pismo, 
naslovljeno vodji inšpekcijskih služb, odgovorila pa mi je v Mandraču 
št. 335 in celo izrazila začudenje, zakaj pišem, ko se z delavci 
inšpekcije in z njo osebno velikokrat pogovarjam.
Spoštovana g. Zadel. Hotel sem vam povedati to, da takrat, ko občan 
prijavi nepravilnosti in občinska služba to ugotovi, se ni treba skrivati 
za občanom. Če nepravilnosti ugotovite jih tudi ustrezno odpravite, 
brez nepotrebnega izpostavljanja »ovaduhov«. Morda ne veste, toda, če 
vas občani opozorimo na stvari, kijih sami in vaši delavci ne opazijo, je 
to vaši službi v pomoč. Na prostoru pred stavbo, kjer stanujem 
(Verdijeva 2), kjer so rumeni križi na cestišču, se vrši dostava - prodaja 
ribe čez dan in v večernih urah, ko inšpektorjev ni ne v pisarni, niti na 
terenu. Na to sem večkrat opozoril (tržno inšpekcijo, policijo in tudi 
vašo službo) očitno brez uspeha, saj se zadeva ponavlja.
Naj se povrnem na vprašanja (Mandrač št. 334) in vaš odgovor 
(Mandrač št. 335). Gre za odgovor zaradi odgovora, kjer pravzaprav ni 
nobenega odgovora in se le sprenevedate, da ne razumete, kaj 
pravzaprav hočem. To je nenevadno, saj je veliko število znancev 
dobro razumelo, kaj sem hotel povedati. Morda ste pozabili, da ste Vi 
in vaša služba naš (moj) servis. Vi ste namreč v službi občanov in kot 
dolgoletni občan Izole si lastim pravico, da vašo službo kontroliram in 
občasno tudi opozorim, če menim, da ne delate prav.
Prosim Vas, ne pišite mi puhlih odgovorov, raje poskrbite, da vaša 
služba dosledno opravlja svoje delo, kije kaj več kot le tu in tam narobe 
parkiran avto izolskega občana. Kljub dokaj številčni zasedbi v vaši 
službi si namreč upam trditi, da Izola že dolgo ni bila tako umazana s 
pasjimi iztrebki, pljunki, žvečilnimi, cigaretnimi ogorki in drugimi 
smetmi.
Pa brez zamere, lepo Vas prosim.

Ivan Pivac, univ. dipl. ing., Verdijeva 2, Izola

SALON ZDRAVJA IN LEPOTE

Smrekarjeva 37 Izola, tel.: 066/ 646-403

Cenjene stranke obveščamo, 
da smo s 4. oktobrom 1999 

spremenili urnik obratovanja in sicer:
Ponedeljek, sreda in petek: od 16.00 do 20.00 ure 

Torek, četrtek in sobota: od 8.00 do 12.00 ure

_ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ J

ZAMENJAVA ZEMLJIŠČ -TRETJIČ
Oprostite velespoštovani gospod UNIV. DIPL. EKON. Viljem TISNIKAR, 
direktor podjetja INKA d.o.o.
Oprostite, ker sem si srednješolsko izobraženi »plebejec« dovolil izraziti svoje 
mnenje, za katero sem tudi jasno napisal, citiram: »...zato bom poskusil 
razložiti nekaj lastnih pogledov, ki pa jih ne želim vsiljevati.«. Oprostite mi, 
ker sem si drznil pomisliti, da bi moral tako zelo izobražen um, kot je vaš, 
razumeti, da pismo, ki sem ga pisal ni bilo namenjeno vam osebno ali podjetju, 
ki ga vodite. Oprostite mi tudi, ker sem vašemu pisanju navkljub, še vedno 
prepričan, da imajo ljudje - ne glede na izobrazbo - pravico do svojega mnenja 
(v Izoli je srednješolsko izobraženih 44,7%, osnovno šolsko ali manj 
izobraženih 43,2% in višje, visoko ali bolj izobraženih 10,3% prebivalcev 
starejših od 15 let (popis 1991), ne glede na to pa imajo vsi pravico do svojega 
lastnega mnenja).
S svojim pisanjem ste močno užalili tako mene, kot tudi večino od vas manj 
izobraženih, zato vam z ogorčenjem odgovarjam na zastavljena vprašanja. 
Prepričan sem, da boste odgovore razumeli, saj ste tako ali tako na večino 
vprašanj odgovorili kar sami, v intervjuju v Mandraču. Ostali odgovori so plod 
pisanja le srednješolsko izobraženega pisca (pisma pišem sam), vendar sem jih 
posredoval v pregled kar dvema univ. dipl. ekon., ki sta njih razumljivost tudi 
potrdila.
Naj se vam najprej predstavim: Aleksander Krebelj, rojen 21.01.1971 v Kopru. 
Doma sem v Izoli, na Kraški 2a, v stanovanju št. 9, zaposlen na radiu MORJE 
kot direktor, izvoljen kot občinski svétnik (ne poslanec) v Občinski svet 
Občine IZOLA (drugi mandat), imam V. stopnjo izobrazbe 
(naravoslovno-matematični tehnolog). V 9-letni delovni dobi lahko naštejem 
obrtno dejavnost, delo na radiu Koper-Capodistria in Radiu MORJE, že 6-to 
leto pa teče odkar, se tudi profesionalno ukvaijam z avtomobilizmom in 
prometom. Sem srečno poročen, zaenkrat brez otrok.
Nadaljujem z odgovori na vaša vprašanja. Sprašujete me, citiram: »kaj vam
(nam?) je stroka storila tako hudega.....« Odgovor ste v pogovoru z Mef-om v
Mandraču št. 335 z dne 7/11/99 zapisali sami, citiram: ».....smo tudi županji
sporočili, da ocenjujemo gradivo, ki je bilo pripravljeno za sejo, 
neprofesionalno, saj iz točke kot je bila pripravljena še sam skoraj ne bi vedel, 
kako glasovati.«. To je stroka storila vam! Nam pa, tako pišete v istem 
pogovoru, citiram: »Seveda nam je bilo povedano, da gradivo dandanes ni 
pomembno pri odločanju, vendar se nam zdi pomembno, da je gradivo dobro 
pripravljeno, zato pričakujemo popravni izpit in veijamemo v moralno 
integriteto poslancev.«. Takim besedam bi morala slediti ovadba zoper osebo, 
ki vam je to povedala, saj je očitno žalila občinske svétnike. Odgovor na: 
»kateri strokovnjaki vas mučijo...« leži torej pri vas, saj imena tistih, ki so vas 
tako lepo poučili, niste razkrili. Ne vem zakaj?
V nadaljevanju bi se moral ukvarjati z vašim strahom, vendar se tega raje ne 
lotim, ker nimam ustrezne izobrazbe. Strah je področje, ki naj ga obravnavajo 
pristojni strokovnjaki.
Prav imate, sem član občinskega sveta Občine Izola in prav zato bom s svojim 
vplivom (v svetu imam en glas) poskusil preprečiti napake, ki bi jih lahko 
storili. Ena teh je namestitev avtobusne postaje na večkrat omenjeno območje. 
Tudi v Kopru je bila postaja nekoč ob morju, zdaj že leta domuje drugje (Saj 
res, ali ne živite v Kopru? To bi pa le morali vedeti, a ne?) Tudi strokovnjaki na 
urbanistični delavnici so zapisali, da bi bilo dobro pred vhodom v Izolo 
postaviti tkim. »plug-in«, drugi strokovnjaki pa, da Izola ni primerna za 
potniške in ferry terminale, v določeni študiji sem zasledil celo, da bi naj na 
območju, ki je delno v vaši lasti, bila nekakšna »pop-art« pozidava (objekti, ki 
bi jih izrisali estradni arhitekti). Kateri strokovnjaki imajo prav?
G. Tisnikar, pišete o kokoši in jajcu. Vabim vas na očetovo njivo, kjer si bova v 
živo ogledala tako kokoši, kot tudi jajca, če si boste vzeli dovolj časa pa tudi, 
kako kokoš znese jajce. Glede na to, da sem pisal o drugačnih težavah, sem 
tudi v tem primeru pričakoval, da vam bo jasno, kje je pisanje povezano z 
zazidalnim načrtom. Zato me čudi, da se v povezavi s prej omenjeno kokošjo 
sprašujete, ali je pomembnejši, citiram: «interes lastnika zazidljivega zemljišča 
ali javni interes?«. Odgovor ponovno skriva vaš intervju, v prej omenjenem 
Mandraču, citiram:« ...saj smo računali na to, daje zadeva v interesu vladajoče 
koalicije in Izole...«. Tega, da v istem intervjuju Izolanom grozite, raje ne 
povezujem z javnim interesom, citiram: »... mi se lahko svobodno odločamo, 
kam gremo, velika večina Izolanov pa bo morala ostati tukaj in bo trpela 
posledice tega, kako so se zadeve odvijale doslej.«
Dragi g. Tisnikar, če bi pisal in glasoval za menjavo, me ne bi napadli, ker pa 
nisem«z vami«, sem očitno prekršil pravilo ali kaj podobnega. Kljub 
izobrazbi, ki je nižja od vaše, si namreč upam razmišljati po svoje, s svojo 
glavo. Žalostno je, da v vzhodni zaliv vnašate politiko in nekakšno butjo, samo 
zato, ker en od triindvajsetih svétnikov javno pove, da bo glasoval proti. 
Privoščil si bom toplo jakno, s katero se bom ubranil vaše politične burje.
Še zadnji odgovor vam dolgujem (motiv in interesi, ki jih zastopam). Že v 
osnovni šoli so me učili, da pod pismom napisano ime pomeni avtorja pisma 
(tudi to bi kot univ.dipl.ekon. lahko vedeli).
Lep pozdrav iz IZOLE!

Aleksander Krebelj
P.s.: Z Jano Gojanovič Purger sva se še pred najino polemiko dogovorila, da se 
o avtobusni postaji pogovoriva »ob daljši kavi« in se gotovo ne bova grdo 
gledala zato, ker si to vi želite, pač pa bova poglede na ZN, čeprav so različni, 
človeku primemo predstavila drug drugemu!
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11. seja Občinskega sveta - nadaljevanje

TOKRAT DO KONCA
Občinski svetniki so v torek, 2. 11. le spravili pod streho 11. redno 
sejo izolskega občinskega sveta, ki so jo sicer začeli že pred tednom 
dni. To pa seveda ne pomeni, da je vse teklo kot po maslu, pač pa smo 
bili priče morda najbolj očitnemu zategovanju pasu med 
posameznimi strankarskimi in političnimi opcijami, ki se odraža tudi 
v tem, da so odločanje o dveh odlokih prestavili na prihodnji čas, 
enega od že pripravljenih predlogov (mestni promet) pa so zavrnili. 
Ker o nekaterih sklepih pišemo ločeno naj na tem mestu predstavimo 
ostale obravnavane teme 11. seje.
OBALNE LEKARNE KOPER
V obravnavi je bil predlog odloka o preoblikovanju Javnega zavoda 
Obalne lekarne Koper, ki se na ta način usklajuje z zakonodajo, 
namenjen pa je javnemu zavodu, ki dejansko deluje že nekaj časa pod tem 
imenom. Prav glede imena pa se je ob obravnavanju predloga odloka 
najbolj zapletlo. Svetnike je namreč motilo predvsem to, da je v imenu 
javnega zavoda posebej zapisano Koper, čeprav gre za zavod, ki združuje 
lekarne vseh treh občin in deluje na tem celotnem območju. Na predlog 
svetnika SKD, Marlona Kovačiča so tako prekinili sejo in pripravili 
pismeni amandma s predlogom, da se javni zavod preimenuje v JZ 
Lekarne slovenske Istre Koper. Pred odločanjem so svetnike namreč 
poučili, da mora biti v imenu zavoda zapisano tudi ime kraja, kjer ima 
zavod sedež. Tudi uvodne obrazložitve županje glede tega, da gre za že 
prepoznaven javni zavod, ki deluje pod tem imenom že dolgo časa in da 
bi sprememba imena povzročila nepotrebne stroške, niso veliko zalegle. 
Končno je še največ veljala pripomba, da morajo dokument z enako 
vsebino sprejeti vsi trije občinski sveti, zato so odločanje o predlogu 
prestavili do naslednje redne seje. Dotlej pa bodo skušali najti rešitev, ki 
bo dobila potrebno večino v vseh treh občinskih svetih.

STANOVANJSKI SKLAD
Svetniki so obravnavali tudi osnutek Odloka o spremembi odloka o 
ustanovitvi Stanovanjskega sklada občine Izola za izgradnjo neprofitnih 
stanovanj. S tem dokumentom naj bi določili, da se upravljanje in 
vzdrževanje premoženja Sklada poveri istemu izvajalcu, ki opravlja s 
stanovanji, stanovanjskimi hišami in poslovnimi prostori, ki so v lasti 
občine Izola. Svetnik SDS, Bojan Zadel je postavil nekaj vprašanj v zvezi 
s prenašanjem upravljanja premoženja Sklada in glede zanesljivosti 
takšnega odloka, o čemer se bodo še lahko pogovorili med 20 dnevno 
obravnavo osnutka. V tem obdobju bodo obravnavali tudi osnutek Odloka 
o upravljanju in vzdrževanju stanovanj, hiš in poslovnih prostorov, ki 
so last občine Izola. V začetku marca 2000 se namreč izteka pogodba s 
sedanjim koncesionarjem (Stavbenik op.p.) in treba je zagotoviti 
kontinuirano delo na tem področju, pogodbi pa dodati tudi gospodarjenje 
z neprofitnimi stanovanji v lasti Stanovanjskega sklada občine Izola za 
izgradnjo neprofitnih stanovanj.
Svetniki so po krajši razpravi sprejeli tudi osnutek odloka v zvezi z 
določitvijo meja priobalnih zemljišč in morske obale ter o načinu 
gospodarjenja na teh zemljiščih. Po sedaj veljavnem odloku bi morali 
uporabniki obale z upravljalcem skleniti ustrezno pogodbo in plačati 
uporabnino, vendar veliko uporabnikov tega ni želelo storiti, kar naj bi 
dokončno razrešil predlagani odlok. „ „
PRODAJA IN ZAMENJAVA ZEMLJIŠČ
Svetniki so obravnavali kar 12 predlogov odprodaje oziroma zamenjave 
občinskih zemljišč. V večini primerov je sicer šlo za funkcionalna 
zemljišča ob stanovanjskih hišah, kijih zasebni lastniki odkupujejo zato, 
da lahko uredijo zemljiškoknjižne dokumente, pri čemer je opazna skrb, 
da ne bi zemljišč prodajali tako, da bi zaradi tega prišlo do medsosedskih 
sporov, kot se je nekajkrat že zgodilo.
Čisto druge vrste pa je bilo odločanje o menjavi stavbnih zemljišč med 
Občino Izola in Inko d.o.o. Županja je kot predlagatelj dopolnila 
obrazložitev, odgovorila na nekaj vprašanj iz prejšnje seje, ko so 
predlagano zamenjavo zavrnili, na predlog svetnika ZZP, Aleksandra 
Kreblja iz odloka umaknila manjšo pacelo v lasti Inke d.o.o. pri 
pokopališču, ki ni del zaokroženega zemljišča za zamenjavo in ponudila 
predlog svetnikom na ponovno odločanje. Potreben je bil odmor v 
katerem so najverjetneje padali nekateri težki argumenti, končno pa je bil 
predlog sprejet in zamenjava dela zemljišča pred Ladjedelnico 
(najverjetneje bodoča avtobusna postaja) v velikosti 3.000 m2 za enako 
veliko zemljišče ob Južni cesti v Livadah (kjer naj bi Inka gradila 
stanovanjski blok) je zdaj le še stvar izvedbe.
Na predlog županje so prestavili odločanje o dodelitvi stavbnih zemljišč v 
območju ZN Marina v Izoli, ki naj bi jih odkupilo podjetje Marina šport 
d.o.o, ki sicer upravlja s teniškimi igrišči na teh zemljiščih. Odlog je 
posledica dvoma glede tistega določila ustreznega zakona, ki pravi, da je 
mogoče brez razpisa prodati zemlišča, ki so namenjena za kulturno, 
športno in podobno dejavnost. Nejasnost je v tem, kako ravnati, ko gre za 
dejavnost, ki se opravlja v zasebni lasti, zato bodo ustrezno službo vlade 
zaprosili za pojasnila s tem v zvezi.

Prejeli smo
Podpisani Ivan Rener sem prebral vaš članek o tem, kako se 
RENER JEZI. Vedite, da se je šele pričel jeziti in se bo še dolgo 
jezil, ker bo tudi pojasnil vsej Izoli zakaj se jezi, saj je že kar precej 
nejevoljen zaradi zavajanja javnosti in to s strani vseh novinarskih 
krogov vključno z mandračevimi. Sedaj bom zelo konkreten: Zakaj 
je časopis Mandrač še vedno v obliki nekdanjega Cicibana in 
Pavlihe, ker piše med članki, ki jih pišejo dopisniki tudi šale!?, 
zakaj je članek napisan s toliko jezljivosti do mene osebno, ker 
nikjer nisem omenil, da novinarji nimajo pravice ocenjevati 
gostinstva razen gostincev samih. Res sem rekel in tudi sedaj 
ponovim, da zadeve lahko ocenjujejo le tisti, kijih pozna in za njih 
ve. Zagotovo g. Mef ve, da smo gostinci vedno bili v službi gostov 
in ne le novinarjem. Dejstvo, da je Izola pri ocenjevanju gostov 
vedno na visokem mestu razen pri izolanih samih in tudi vedite, da 
je mesto v izumiranju in ne gostinstvo, ki še vedno diha, čeprav 
samo s škrgami. Vem, da boste to metaforo vi ali kdo drugi 
uporabili za naskok nad gostince toda pričakujte takojšnji povratni 
naskok, ker je sedaj enostranske veselice novinarjev in drugih 
piscev, ki grdo in slabo pišete o Izoli od katere vsi živimo dokončen 
konec. Sedaj pričnem jaz s voj im plesom, ki ga bomo plesali po 
želji dokler vas bo volja in dokler boste imeli še kanček moči kajti 
mi gostinci smo neutrudni in to boste začutili vsi, ki ste slabo mislili 
ali sedaj slabo mislite ali boste v bodoče slabo mislili o gostincih, ki 
morajo nenehno požirati žaljivke in bodice vseh vrst. O Mandraču 
in vas osebno tokrat še ne bom napisal nič posebnega toda 
pričakujte zanimivo nadaljevanko saj je že sestavljena v moji glavi 
le zapišite, da je gostinstvo tisto, ki hodi na repu gospodarstva v 
Izoli in povedal vam bom tudi zakaj se ne more povzpeti kot si želi 
marsikdo na račun hoje po glavah drugih.
O tem prihodnjič.
Vaš zaprisežen bralec in odslej tudi dopisnik.
RS. Morebitnim bralcem, ki sem jih prizadel se iskreno 
opravičujem saj ni bilo njim namenjeno temveč le kot odgovor g. 
uredniku, ki se žal ni podpisal, verjetno ve zakaj.

Ivan Rener

RDEČI KRIZ SLOVENIJE - 
OBMOČNO ZDRUŽENJE IZOLA

RKS Območno združenje Izola in ZD - Referat na zdravstveno 
vzgojo v sodelovanju z Društvom za zdravje srca in ožilja - 

podružnica za slovensko Istro, organizirata 
v ponedeljek, 15.11.1999 ob 17.00 uri, 

v predavalnici Rdečega Križa Izola (Ob starem zidovju 15A).

TRETJE predavanje na temo : Sladkorna bolezen, 
telesna aktivnost, ki ga bo bo vodil 

dr. Andrej MALEJ.
Vstop prost.

Goran FRAN0VIČ s.p. / Izola

tel.: 066/ 600 850 
GSM: 041/ 628 507

Izdelava in 
vzdrževanje 
računalniških 
programov

ì



OBVESTILO ZA JAVNOST 
GLEDE PODRAŽITEV CEN 
KOMUNALNIH STORITEV.

Klub svetnikov SDS ugotavlja, da uredništvo Mandrača ne prihaja redno na 
seje občinskega sveta. Zato je kršena ustavna pravica občank in občanov 
Izole do objektivne obveščenosti, ki izvira iz javnosti dela. Pri tem še ne 
vemo zagotovo, ali je temu botrovala točka na seji : Podražitev cen 
komunalnih storitev.

Ker zajemajo podražitve vse Izolane in obiskovalce, bomo v nadaljevanju 
pojasnili bistvene probleme podražitev. Med razpravo na seji občinskega 
sveta se je vnela polemika predvsem zaradi nenormalnih podražitev pri 
ravnanju s komunalnimi odpadki iz gospodinjstev. Javno podjetje Komunala 
je želelo pod novim vodstvom (g. Marino Domio) priti do novih cen in to za 
več kot 200% višje kot do sedaj za gospodinjstva. Pri tem pa ni sledila 
namenu Navodil o metodologiji za oblikovanje cen obveznih lokalnih javnih 
služb, katere je predpisala vlada. Namen vlade ni bil v podražitvah ampak 
priznanje cene za stroške, ki jih imajo komunale pri ravnanju z odpadki. 
Vlada je zagotovo sledila Zakonu o varstvu okolja, ki predpisuje, da stroške 
pri ravnanju z odpadki plača tisti, ki jih ustvaija! Zgoraj omenjena 
metodologija dopušča spremembo ceh v primeru prehoda na obračunavanje 
cen po m3 ali po kg. Pri tem je potrebno poudariti, daje s prehodom mišljena 
posodobitev s tehnologijo odvoza (tehtnica in meritve) in ne matematični 
izračun. Pri predlogu JP Komunala pa gre predvsem SAMO za matematično 
pretvorbo stanovanjske površine iz m2 v prostornino izraženo v m3 ( 100m2 
stanovanja = lm3 odpadkov). V tem primeru gre za zelo abstraktno 
operacijo, ki nima fizikalne opore niti s stroko niti z življenjem občanov.
Ob tem nas čudi, kako gre lahko več kot 200% podražitev tako lahko mimo 
medijev, če je že šla s tako lahkoto mimo svetnikov.

Klub svetnikov SDS se zavzema za pravično in pošteno porazdelitev 
stroškov za odvoz in odlaganje odpadkov v skladu z zakonom in ustreznimi 
normativi. Pri tem ne bomo pristali na predloge za podporo gospodarstvu, ki 
jih je predlagal g. Gobbo. Mislimo , da je konec tistega obdobja, ko naj bi 
gospodinjstva s svojo ceno podpirala gospodarstvo.

Klub svetnikov SDS si ne želi, da bi občina Izola kot turistična občina 
postala zavetnik tistega kapitala, ki onesnažuje okolje v taki meri, da ga 
zaradi cene ravnanja z odpadki izrivajo iz ostalih občin ali tujine.

Pomanjklivost predlagane podražitve cen je tudi v tem, da nikjer ne govori 
o odpadkih iz gostišč, hotelov in lokalov ter počitniških domov.
Ker se bojimo, da bi morala te stroške gospodinjstva plačati v 200% višji 
ceni,izračunani iz površine stanovanja in ne po dejansko ustvaijenih, klub 
svetnikov SDS take metodologije NE BO PODPRL.

Svetniška skupina SDS, Bojan Zadel

Obvestilo za javnost
IZREDNA SEJA OS IZOLA O MARINI IZOLA
Svetniška skupina LDS 00 Izola je na zadnji seji Občinskega sveta 
glasovala za sklic Izredne seje o Marini Izola. Tako smo se odločili v 
prepričanju, da bo temeljita inventura v zvezi z Marino Izola, 
dobrodošla za vse, še najbolj pa za občane Občine Izola.
V izogib napačni interpretaciji vprašanj, ki bodo sledila povemo, da smo 
do sedaj aktivno podpirali izgradnjo Marine Izola in jo bomo tudi v 
bodoče. Na pragu tretjega tisočletja, s pogledom v Evropo, podpiramo 
vlaganje kapitala z jasnim poreklom v vsak projekt, ki bo prinesel 
dobrobit našim občanom. Izrednega pomena je transparentna slika 
odnosov med investitorji in Občino Izola, ki s tem odnosom tudi ščiti 
nacionalne oz. občinske interese. Zato prosimo Občinsko upravo Občine 
Izola (01), za naslednje odgovore:
1. Koliko denarnih sredstev je do sedaj 01 vložila v izgradnjo Marine 
Izola (MI) ?
2. Koliko denarnih sredstev je 01 do sedaj prejela iz poslovanja MI ?
3. Koliko denarnih sredstev naj bi OI v bodoče vložila v izgradnjo MI?
4. Koliko sredstev naj bi OI v bodoče prejela iz poslovanja MI ?
5. Koliko zemljišč, ki so oz. so bila v lasti OI je le-ta prodala oz. 
predala v upravljanje za izgradnjo Ml ?
6. Koliko je OI s poslovno transakcijo pod peto točko iztržila ?
7. Ali so katera od zemljišč iz pete točke pod hipoteko in katera ?
8. Če je odgovor sedme toček pritrdilen, prosimo za vsako posamezno 
vpisano hipoteko na zemljišče, naslednje odgovore: - kdo je vpisan

na hipotekirano zemljišče in za koliko denarnih sredstev in kam so 
bila le-ta nakazana;
9. Kako se je OI zavarovala, v primeru uveljavljanja hipotek, zaradi 
neporavnanih obveznosti.
10. Ali je OI sodelovala pri pogovorih med novimi in starimi lastniki 
podjetja, ki imajo v upravljanju MI.
11. Prosimo, za predložitev oprativnega plana za pripravo koncesijske 
pogodbe, za upravljanje akvatorija MI.
S spoštovanjem,

Svetniška skupina LDS Izola

MESTNEGA AVTOBUSA NE BO !
(DM) Občinski svetniki so z večino glasov zavrnili predlog županje in 
občinskih strokovnih služb za sprejem odloka s katerim bi podelili koncesijo 
za opravljanje dejavnosti mestnega prometa v občini Izola.
Takšna odločitev svetnikov kar nekoliko preseneča, saj pred sejo občinskega 
sveta ni bilo slišati posebnih pripomb na predlagani predlog odloka, poleg tega 
pa je šlo že za drugo obravnavo dokumenta, ki so ga isti svetniki v obliki 
osnutka sprejeli 15. septembra 1999. Zanimivo je, daje v času razprave med 
dvema obravnavama skoraj vse pripombe (poleg tistih, povedanih že ob prvi 
obravnavi) prispeval Tomaž Martin Jamnik (ZLSD), ki je tudi glasoval za 
predlog, medtem ko se tisti, ki so predlog »zrušili« (ZZP, LDS), vsaj po 
gradivu sodeč, v razpravo med obravnavama niso vključevali. Izjema je 
pripomba Roberta Mulca (LDS) glede pristojnosti odločanja posameznih 
organov v zvezi s koncesijo.
Razprava je bila navidezno strokovna, saj so svetniki LDS in ZZP (Komljanec, 
Adler, Krebelj) strokovnim službam zastavili celo vrsto vprašanj v zvezi z 
ekonomsko upravičenostjo projekta, ekološkimi učinki, varnostjo itd. 
odločanje pa je bilo prejkoslej posledica trgovanja za kaj drugega. Za odlok, ki 
bi občino letno veljal do 15 milijonov tolaijev za subvencioniranje vozovnic, 
so glasovali nekateri svetniki ZLSD, Skupnosti Italijanov, SDS in SKD, 
vzdržali so se svetniki DeSUSa in SLS, LDS in ZZP ter nekateri svetniki 
ZLSD so bili proti, kako sta glasovala svetnika SF in IDZ pa novinar ni uspel 
zabeležiti.
Ideja s katero bi morda vsaj delno zmanjšali pritisk avtomobilov na staro mesto 
in tako naredili korak več v prometnem urejanju mesta je tako propadla, 
županja pa je ob koncu užaljeno povedala, daje bil to njen zadnji poizkus, da 
izpolnjuje predvolilne programe drugih in da strokovne službe do nadaljnega 
ne bodo ponudile odloka v ponovno obravnavo.

ALI JE ŽUPANJA GROZILA Z ODSTOPOM?
(DM) Gre seveda zgolj za ugibanje, vendar se zdi, da je županja Breda 
Pečan privlekla na dan močne argumente, da je prepričala svetnike 
njene lastne stranke, da so podprli predlog o zamenjavi zemljišč med 
Občino in Inko d.o.o. o čemer pišemo na 3. strani.
Čeprav podpora še vedno ni bila soglasna pa so bili argumenti očitno 
dovolj močni, saj po desetminutnem odmoru, ki so ga pred 
razpravljanjem o omenjeni zamenjavi zahtevali svetniki takoimenovane 
vladajoče koalicije, razprave o predlogu takorekoč ni bilo, izglasovan pa 
je bil z dokaj prepričljivo večino.
Kaj bi pomenil odstop županje (če je z njim res zagrozila) v sedanjem 
razmerju siL Pravzaprav nič drugega kot ponovno preverjanje razmerij 
moči posameznih strank, kjer bi se najverjetneje pokazalo, da ima 
županja trenutno več volivcev kot njena stranka oziroma, da bi njeno 
morebitno samostojno nastopanje na volitvah pomenilo pravi mali 
potres na izolski politični sceni V takšne nevarne igre pa se ta trenutek 
očitno ne upa spuščati nihče od tistih, ki imajo vsaj kaj moči v občini

ČIGAVA JE KABELSKA TV LIVADE?
(DM) Razprava o problematiki upravljanja kabelske infrastrukture v KS 
Livade je prišla na dnevni red nekoliko nepričakovano, še bolj 
nepričakovan, posebej za predstavnike Društva Livade, ki upravlja s 
sistemom, pa je bil predlog občine, da občinski svet sprejme sklep s 
katerim ugotovi, da je selotna kabelska infrastruktura v lasti občine 
Izola.
Županja in nekateri svetniki, ki so sodelovali tudi v delu odbora za 
okolje in prostor in odbora za finance so predstavnikom Društva Livade 
skušali dopovedati, da stanovalci ne morejo biti lastniki sistema, čeprav 
so tudi zanj plačali, tako kot niso lastniki vodovoda ali električnega 
sistema. Predstavniki društva pa so vztrajali na stališču, da so sistem 
rešili pred propadom z vlaganjem lastnih sredstev krajani Livad in zato 
imajo pravico tudi do lastnine nad njim. Tako je razprava prišla na 
področje ugotavljanja deleža lastništva, kjer pa ni bilo mogoče doseči 
posebnega napredka. Glede na to, da o ustanovitvi javnega 
gospodarskega zavoda, ki naj bi upravljal s sistemom, ni bilo posebnih 
pripomb se je razprava ustavila pri lastniških deležih, končno pa je bil 
sprejet predlog, da se posebna delovna skupina občinskega sveta 
ponovno sestane s predstavniki društva in pripravi skupni predlog, ki bo 
olajšal odločanje v občinskem svetu na naslednji redni seji.

DRUŠTVO UPOKOJENCEV IZOLA
se zahvaljuje sponzorjem in vsem, ki ste osebno sodelovali in 

pripomogli pri izvedbi programa ob tradicionalnem 
19. Tednu starejših občanov.

Vse člane in zaintersirane pa obveščamo, da smo dobili telefonski
priključek. Številka je 649 - 737.

Člane društva še enkrat vabimo na dvodnevni izlet z martinovanjem 
na Ptuja Odhod bo v soboto 13. 11. ob 7. uri zjutraj izpred bivše Lipe. 

Pohitite, dokler je še kaj prostih mest.



TEDEN SOLIDARNOSTI (1. do 7. 11) v

NIKOLI SAMI V DRUGO TISOČLETJE
Teden solidarnosti zaključuje serijo nekakšnih "socialnih" tednov, 
ki smo jih v Izoli obeležili tudi letos. Začelo se je s Tednom otroka, 
nadaljevalo s Tednom starejših občanov, zaključuje pa s Tednom 
solidarnosti za katerega mnogi menijo, da ima v Izoli zagotovljeno 
vsebino, saj je ljudi potrebnih solidarnostne pomoči kar precej. V 
glavnem gre za starejše ljudi, nekatere priseljence in vse več je tudi 
mladih, ki ostajajo brez dela in brez perspektiv ter trkajo na vrata 
Centra za socialno delo.
Ko odpovedo vse inštitucije, ko država začne pozabljati na svoje 
najšibkejše člene, takrat stopi na sceno Rdeči križ in druge humanitarne 
organizacije, ki predvsem z volonterskim delom storijo marsikaj 
tistega, kar bi država zmogla z levo roko. Pogovor s strokovno delavko 
OO RK Izola, Mirelo Ivančič bomo objavili v naslednjem Mandraču, 
tokrat pa le nekaj podatkov o akciji Nikoli sami 1999.
Rdeči križ Slovenije je v akciji Nikoli Sami 99 do 4. 10. 99 uspel zbrati 
96.088.069,00 tolarjev. Darovalci se so tako kot v prejšnjih letih 
namensko odločali predvsem za materialno pomoč revnim in 
brezposelnim, za letovanje otrok iz socialno ogroženih družin in 
pomoč bolnim, invalidnim in ostarelim. Kljub temu, da manjša 
sredstva še pritekajo, se akcija zaključuje. Predvideva se, da bo do 
konca leta uspelo doseči željenih 100.000.000,00 SIT, prvi zaključki pa 
govorijo v prid, tako glede števila darovalcev, kot tudi višine zbranih 
sredstev, prav ljubljanski in gorenjski regiji.
V Izoli je 36 (4,67%) pravnih oseb darovalo 178.700 SIT ter 188 
(3,90%) fizičnih oseb 454.250 SIT.
Z zbranimi sredstvi je uspelo RKS-ju zagotoviti enako količino 
paketov kot lansko leto, to je 26000 prehrambenih paketov in zavitkov 
pralnega praška, 7000 darilnih vrečk za ostarele in 560 darilnih paketov 
za otroke. Prav tako bo omogočeno 500 otrokom iz socialno ogroženih 
družin letovanje v Mladinskem zdravilišču in letovišču Debeli Rtič.
V Izolo smo tako dobili 128 prehrambenih paketov in 128 
trikilogramskih paketov pralnega praška, ki so jih začeli razdeljevati v 
tednu solidarnosti. V soboto, 30.10.pa so odpeljali 8 otrok iz Izole na 
preživljanje počitnic v Mladinsko zdravilišče in letovišče Debeli Rtič, 
kjer bodo do 6.11.99. Predvidevajo tudi, da bodo v drugi polovici 
meseca novembra 99 prejeli darilne zavitke za starostnike in otroke, 
tako da jih bodo lahko razdelili ob novoletnih srečanjih.

Izola v mreži mobilnih teatrov
Da niso mobilni le slovenski telefoni, že nekaj čas dokazujejo izvrstne gledališke 
skupine, ki zase pravijo, da spadajo v alternativo, ker 'pa ta ne deluje v za to sicer 
namenjenih institucijah, so, z ustreznim strokovnim znanjem podkovani umetniki z 
diplomo v žepu, že več časa pogrešali finančno podporo za prikaz svojih stvaritev ne 
le v prestolnici ampak tudi širom domovine.
Tako je bila to jesen ob finančni podpori OSI- Slovenija, Open Society Network 
Programs- PANP in ministrstva za kulturo ustanovljena Mreža za mobilnost teatra 
(MMT) Letos so vanjo vključena resda samo tri mesta- poleg Izole še Murska 
Sobota in Novo mesto, zato pa nameravajo že naslednje leto vanjo popeljati še več 
krajev. Tako si bodo tudi »obrobni« državljani, ki ne živijo v prestolnici lahko 
ogledali zahtevnejše, za sladokusce zelo cenjene predstave, ki jih sicer omenjena 
publika v svojem mestu ne bi imela priložnosti videti.
Prvi rezultati so tu: kar osem predstav (Minotaver, Gina & Miovanni, Ion, 
Brundanje, Sex, drugs & rock'Roll, Know your enemy!, Žlica za velike in Camillo 
Memo), od teh tri tudi v Izoli. V četrtek, 28. oktobra smo si že ogledali duhovito 
predstavo Sex, drugs & rock'roll (izvajala sta jo odlična Valter Dragan in Matjaž 
Javšnik), otroke pa je z Brundarijo dan kasneje zabavala skupina Papilu. In v soboto, 
6. novembra ob 20. uri se bo ravno v našem Kulturnem domu za letos projekt iztekel 
s plesno predstavo Gina & Miovanni (produkcija En Knap in Cankarjev dom).
Ob tem se nam obeta tudi »obisk« vseh udeležencev mednarodne konference 
neodvisnih gledališč srednje in vzhodne Evrope, ki so se tokrat odločili svoje prvo 
srečanje v Sloveniji zaključiti ob morju. Izola in z njo Kulturni center pa tudi sicer 
nista bila naključno izbrana v omenjeni projekt, kajti že dolgo je jasno (morda 
celincem še bolj kot domačinom), da mesto z nasmehom diha s kulturo, ki se je v 
mnogih letih prekalila od plesa do baleta, od gledaliških predstav do snemanja 
filmov in drugih umetniških projektov.

Kristina Menih- Mihalič

ŠAKAL NA BAREDIH ?
Šestindvajseti dan v oktobru bo ostal družini Jugovac na Baredih 
(kmečki turizem) še dolgo v slabem spominu, ker so tega dne na 
nenavaden način izgubili odraslega istrskega osliča. Oslič se je 
pasel skupaj z govedom v ograjenem pašniku kjer je bil tistega 
jutra tudi najden poginjen. Ze na prvi pogled se je dalo videti, da 
je osel, težak cca. 50 kg poginil nasilne smrti zaradi ugrizov 
neznane zveri v vrat. Veterinar je domnevo potrdil, vendar pa ni 
mogel povedati, katera zver naj bi žival napadla in jo nato obgrizla 
po ušesih in v predelu glave. Ostala živina je pred neznano zverjo 
pobegnila preko žice električnega pastirja v bližnji vinograd.
Kot je že bilo povedano, na kraju ni bilo ugotovljeno, katera žival 
naj bi bila kriva za nasilno oslovo smrt. Na našem področju so 
sicer lovci že večkrat našli poginjeno in objedeno divjad (srne), 
kar pa se je po značilnih sledovih zagotovo dalo pripisati 
klateškim psom. V tem primeru pa takih sledov ni bilo in so 
potepuški psi kot krivci izključeni. Da bi se po Baredih sprehajal 
ris, pa je tudi malo verjetno zaradi česar je sum padel na šakala. 
Šakal spada v rod psov v katerega se prišteva še volka, kojota in 
dinga. Najbližje je stalno naseljen v Dalmaciji, hrvaški Istri in na 
nekaterih Jadranskih otokih. V Slovenijo zaide šakal le po 
naključju, vendar pa je bil leta 1953 uplenjen na območju 
Vrhnike in nato istega leta v bližini Kobarida.
Po postavi je šakal nekje med volkom in lisico. Kožuh ima zgoraj 
bledo do sivo rumen, po bokih in hrbtu pa ima črne odtenke. 
Podobno kot pri volku pa je barva precej spremenljiva. Odrasel 
šakal je brez repa dolg od 85 do 105 cm in ima dolg košat rep, ki 
pa je krajši od lisičjega. Odrasla žival tehta cca. 15 kg ali pa tudi 
več. Lovi lahko sam ali v krdelu in pri izbiri hrane ni izbirčen. 
Lahko napade tudi konja. Šakalji par živi v trdni zvezi ki pogosto 
traja vse življenje oziroma do smrti enega od partnerjev.
Za šakala v Sloveniji ni določen lovopust ali drug varstveni ukrep, 
kar pomeni, da ga je dovoljeno loviti celo leto in da ga v svojem 
poslopju in na dvorišču lahko pokonča tudi lastnik oziroma 
uporabnik zemljišča.
Upati je le, da šakal ne bo izrabil izolskega gostoljubja in se tukaj 
naselil.

Z. K.

CENTER ZA SOCIALNO DELO IZOLA v sodelovanju z 
DRUŠTVOM ZA PREVENTIVNO DELO iz Ljubljane 

ustanavlja

SKUPINO
ZA STARŠE MLADOSTNIKOV

ki želijo več vedeti o:

- družini in vlogah v njej,
- komunikaciji,
- težavah starševstva, partnerstva in mladostnika,
- prostem času,...

Prvo srečanje bo 10.11.1999 ob 18. uri v prostorih 
Rdečega križa Izola, ul. ob Starem zidovju 17.

Veselimo se srečanja z vami
Mirjana Palčič Bubnič, CSvD Izola, tel. 645 - 311 
Vanja Lukežič Milavec, OŠ Vojke Šmuc, tel. 21 - 610

v

ŠIFRA
Ivan Konstantinovič s.p.

Promet z nepremičninami
Stanovanja ■ hiše - parcele - poslovni objekti

Sončno nabrežje 14, 6310 Izola, tel.: 066/ 601 ■ 110

NA OBALI PRODAJAMO PO UGODNIH CENAH
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NOGOMET
2- SNL
PREVISOK PORAZ 
Ivančna Gorica:Avioplus 
Korte 5:1 (1:0)
Avtoplus Korte: Rečnik 5,5, Božič
5.5, Sotlar 6, Kariš 6,5, Dovžak 6,5,
Tul 6 (Flemc 6), Sorgo 6,5,
Sredinšek 6,5 ( Novak 6,5), Peršič
6.5, Baruca 5,5, Luznar 6 
Igralci Avtoplusa so pod vodstvom 
novega trenerja Breznikarja zaigrali 
kot prerojeni, kljub temu pa doživeli 
visok poraz. Takšnega si gotovo 
niso zaslužili, saj so začeli zelo 
podjetno in kombinatorno, 
prevladovali na igrišču in imeli tudi 
vrsto priložnosti za zadetke. Po 
hitrem vodstvu domačih je Božič 
izenačil in takrat je že kazalo, da 
bodo v nadaljevanju zlahka obdržali 
neodločen izid, saj je Baruca zgrešil 
res lepo priložnost. Potem pa so se 
domači zbrali, dosegli vodilni 
zadetek in takrat so Kortežani padli 
v igri in morali, domači pa so 
zadevali iz vseh mogočih pozicij.
Avtoplus je tako še naprej trdno na 
dnu drugoligaškega tekmovanja, v 
nedeljo pa je priložnost za zmago, 
saj prihaja v goste Rogoza, ki sodi 
med povprečna moštva tega 
prvenstva.
3- $NLzahod 
TOČKA 2 VODILNIM 
MNK Izola : Renče 0:0
MNK Izola: Sirotič 7, Zaič 6 (Gregorič 6) Gavrič 
6, Skropeta 7, Jankovič 7, Čavar 7, Cerič 6, 
Kremenovič 6, J. Hasič 7, Z. Božičič 7 (Jurman 
-), Bižič 7 (Aščič 6)
Mlada izolska ekipa je pod vodstvom trenerskega 
dvojca Milič - Valdevit še petič po vrsti 
neporažena zapustila igrišče. Proti vodilnim 
Renčam so igrali borbeno in tudi dovolj 
povezano, manjkali pa so le zadetki, saj so imeli 
kar nekaj priložnosti, ki pa jih žal niso izkoristili. 
Pozna se, da mladi igralci ne zmorejo tempa 
igranja dveh tekem v dveh dneh, saj jih večina 
igra sobotno mladinsko tekmo, naslednji dan pa 
že igrajo za člansko ekipo.
Kljub bistveno boljšim igram in rezultatom so 
Izolani še vedno zadnji na lestvici, vendar se 
vzpenjajo proti moštvom z druge poiovice, že v 
nedeljo pa jih čaka derbi z vedno neugodnim 
Komnom v gosteh. Zmaga bi pomenila dokončen 
priključek k sredini lestvice.

MLADINSKE LIGE
MNK IZOLAtHIT Gorica 3:2
S to zmago so se mladinci Izole povzpeli na 5. 
mesto prvenstvene lestvice.
Kadetska liga
MNK lzola:HlT Gorica 0:2

KAPUČINO

ODBOJKA -3. liga MOŠKI
Hoteli S. zaliv:Salonit II. 2:3 [-23.21 25, -24. -101
Izolski odbojkarji so nepričakovano izgubili z drugo 
ekipo Salonita, saj so bili pred srečanjem nesporni 
favoriti. Potem ko so nesrečno izgubili v prvem nizu so 
zmagali naslednja dva, potem pa v četrtem znova tesno 
izgubili, kar jih je tako dotolklo, da se niso več pobrali. 
V naslednjem kolu čaka Izolane nastop proti Termo 
Lubniku, kjer ne bi smeli imeti prevelikih težav za 
novo prvenstveno zmago.
3. LIGA ŽENSKE
Črnomelj:Vimpro Izola 3:0 (13,14,141
Izolanke so upale, da bodo osvojile več točk in morda 
celo odvzele kakšen niz, vendar seje pokazalo, da gre 
za verjetno najmočnejše moštvo v prvenstvu in da 
mlada ekipa v Črnomlju ni mogla doseči več. Zato pa 
upajo, da bodo zabeležile novo zmago proti moštvu 
Astra Telecom iz Žirovnice, v soboto v dvorani v 
Livadah.

KEGUANJE
PR0S0L STIKING:MEHAN0 Izola 6:2 (2511:23651
Izolanke so morda pričakovale kaj več, vendar so bile 
domače igralke razpoložene, gostje pa bodo iskale 
novo zmago kdaj drugič, zagotovo pa ne v soboto, ko 
bodo gostile vodilni Miroteks.

ROKOMET
Člani
RK Radeče : MRK Izola Hoteli 
Morje Portorož 28:18(11:7)
MRK Izola Hoteli Morje Portorož: 
Vidic 1, Šmigič 6, Sovdat 1, 
Matjaševič 3, Cah 1, Vučinič, 
Popovič 6(2), Čebular, Ropotar, 
Gregorič, Hodžič, Petrinja

RD Slovan : MRK Izola Hoteli Morje 
Portorož 38:25(21:11)
MRK Izola Hoteli Morje Potorož: 
Vončina, Lončar, Vidic 4, Šmigič 
8(1), Sovdat 2(1), Muha 1, Šviligoj 
2(1), Cah 2, Matjaševič 3, Ropotar, 
Vučinič, Popovič, Čebular 3

Izolani so v preteklih sedmih dnevih 
zabeležili dva poraza. V sredo so 
visoko izgubili pokalno tekmo na 
Kodeljevem, kjer jih je vodil 
Klavdijo Radojkovič, v soboto pa 
prvenstveno tekmo v Radečah, pod 
vodstvom Toneta Bariča. O sredini 
tekmi ni kaj reči. Po 15 minutah je 
bilo 10:2 za domače, ki os razliko do 
konca samo višali. Popovič zaradi 
konflikta s trenerjem ni igral večino 
tekme. V soboto so v prvem delu 
Izolani dobro parirali domačinom. 
Nikakor pa niso uspeli zaustaviti 
Privška in hitrih protinapadov 
germana, ki sta vseeno sama držala 
prednost. V nadaljevanju je padla 
koncentracija gostom, ki so delali vse 
več tehničnih napak, na drugi strani 
pa so se razigrali še preostali igralci 

in visok poraz je bil tu. Ponovno si vse pohvale 
zasluži Gojko Vučinič. Poleg njega pa tudi Jožko 
Matjaševič, ki kljub svojim letom gara na igrišču. 
Po njem bi se morali zgledovati vsi igralci. Na 
žalost pa ni tako. Razen obeh tujcev (Smigiča in 
Popoviča) so preostali igralci v napadu naredili 
vse preveč napak, da bi lahko upali na boljši 
rezultat. Medtem ko tudi v obrambi igrajo 
solidno, saj so Radečani na postavljeno obrambo 
redko in težko zadevali. V soboto jih čaka še 
prvenstvena tekma s Slovanom. Nasprotnika se 
poznata in z maksimalno borbeno in 
disciplinirano igro, bodreni s svojo publiko na 
tribuni., lahko Izolani pridejo do prvih točk v 
letošnjem prvenstvu. Ponoviti pa morajo vsaj 
tekmo z Velenjem. Igralci oblubljajo, da bodo dali 
vse od sebe, ob tem pa vabijo vse navijače naj se 
jim pridružijo in jim z bodrenjem pomagajo, da 
premagajo te težke trenutke. V soboto naj bi bil 
na klopi tudi nov trener. To je Igor Razgor, 
nekdanji igralec Celja, trener mlajših selekcij v 
Celju, na zadnjem evropskem kadetskem 
prvenstvu pa je s slovensko izbrano vrsto osvojil 
peto mesto, s samo enim porazom. Slovenci pa so 
tam zapustili odličen vtis. Trenutno pa vodi ekipo 
Sevnice v 1 .B ligi. Razgor naj bi že v sredo vodil 
prvi trening izolskega moštva.

' A
j h POGLED S

c J

r 1

STRANI

V-A-f, Piše:

\sf-- -<wy\ ŽARE
’ za Kapučino Sport

Na zahodu nič novega, še hujše, stvari so skoraj 
dosegle točko razpada sistema. Oboji (MRK in 
ŽRK) bleda senca pravih prvoligašev. Kje in kaj 
so vzroki takega »životarjenja«? Pri moški strani

bo vsekakor »nesrečen« izbor igralcev, predvsem 
pa »visoko leteče« napovedi. Novo vodstvo tudi 
organizacijsko šepa, že druga izgubljena tekma za 
zeleno mizo (kadeti), prva ekipa še vedno brez 
trenerja (torek). V Radečah je ekipo vodil Barič, 
toda z zasedbo in »disciplino« se več ni dalo 
doseči. Kar nekaj kandidatov je bilo že omenjenih 
za vodenje članov (Ban, Karpov) toda od 
realizacije nič. Zopet so nova imena v »obtoku«, 
vendar do sobote slabo kaže. V soboto tretjič proti 
Slovanu in upati je, da bo vsaj v tretje šlo bolje. 
Tudi naši »prijatelji« imajo igralske probleme, z 
res maksimalno koncentracijo in disciplino bi se 
lahko nadejali prvih točk.
Tudi dekleta so dodobra »umazala« položaj in 
zamorila redno skupščino kluba. Raziskava je 
pokazal, da v ekipi ni trenutno vodje, predvsem 
pa so dekleta malce »porazdeljena« po interesnih 
skupinah. Stvari so v ekipi uredili, včeraj proti

Krimu (kolikšna bo razlika) in v soboto »tekma 
resnice« proti Braniku. Ves kredit so 
Daevvoojevke že izkoristile in zmaga proti 
Štajerkam bo dobra popotnica za novo vodstvo, 
predvsem pa potrditev samih sebe. Inventura 
dvoletnega dela starega odbora je bila pozitivno 
ocenjena. Vizija »nove glave« Jadrana Stublja je 
še naprej usmerjena na kakovostno delo z 
mladimi selekcijami in zagotovitev »normalnih« 
pogojev za delo. Koliko bo vse skupaj 
»normalno« pa je le odvisno od igralk in 
igralcev, zmage so tiste, ki poženejo kri, 
razveselijo publiko in »zamaskirajo« marsikaj.

POD
BELVEDERJEM
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Mlajši dečki 'B'
MRK Izola B' : MRK Izola 'A' 7:18(5:11)
MRK Izola 'B': Čuk, Radolovič, Reščič, Čebul 3, 
Karič 1, Sušnik, Kuzmin, Piantoni, Matovina 3, 
Gustinčič
MRK Izola 'A': Radojkovič 1, Srabotič U. 3, 
Redžič 3, Kleva 3, Srabotič M. 3, Gomezelj, 
Jurman 5
Varovanci trenerja Toneta Bariča so bili v tekmi 

proti varovancem Klavdija Radojkoviča 
prpričljivo boljši. Vsi igralci zmagovalne ekipe so 
se vsaj enkrat vpisali med strelce. 'B' ekipa seje v 
uvodnih minutah zelo dobro upirala, vendar so 
bili v nadaljevanju spretnejši igralci iz 'A' moštva.

Mladinci
MRK Izola : RK Hrvatini 21:17(12:9)
MRK Izola: Gregorič, Cetin 7(3), Bubnič, Božič 
3, Žeger 2, Kleva, Butinar 3, Hodžič S., Pucer, 
Šukljan, Hodžič D. 2, Vončina, Vukovič 2, 
Viškovič 2

V precej enakopravni tekmi so bili Izolani boljši 
ravno za te 4 zadetke. Domači so imeli ves čas 
prednost, gostje pa so jih neuspešno lovili in na 
koncu zaslužena zmaga varovancev trenerja 
Gojka Vučiniča, ki os imeli največjo prednost 7 
zadetkov (17:10).

Kadeti
Izolski kadeti bi v soboto morali gostovati v 
Sežani. Igralci so tudi odpotovali, vendar 
prepozno. Zaradi administrativne napake v klubu 
so se pojavili v Sežani ob 18:00 medtem ko bi 
morala biti tekma tri ure prej. Za zeleno mizo 
bodo verjetno izgubili to tekmo z izzidom 10:0, s 
tem pa so si precej otežkočili morebitno 
napredovanje v državnem prvenstvu.

Kadetinje
ŽRKBajc Daewoo Izola:
ŠD Polje Ljubljana 31:27 (14:13)
ŽRK Bajc Daewoo Izola: Škorjanc, Franovič, 
Adamič 9, Hadžič 2, Božič N. 1, Petrinja 6(3),

Hrnjič 7, Štefančič^ Mitruševska 1, Argenti 4, 
Bošnjak N., Sušelj, Cič
Izredno izenačena tekma v kateri so gostje iz 
Ljubljane precej namučile domače igralke. 
Varovanke trenerja Borisa Čuka so imele ves čas 
rahlo prednost, ki so jo na koncu tudi vnovčile, 
vendar so se morale za to precej bolj potruditi, kot 
sdo pričakovale.

Skupščina ŽRK Bajc Daewoo Izola

Ženski rokometni klub Bajc Daewoo iz Izole je 
imel pretekli petek redno letno skupščino. Po 
dveh letih in pol se je tako zamenjalo vodstvo 
kluba, predvsem predsednik. Po Vladu Ostrouški 
seje tudi mandat dr. Marina Ferfolje končal bolj 
klavrno. Samo delo v klubu je slonelo predvsem 
na istih ljudeh, kot v preteklih letih, predsednik pa 
ni prispeval tistega odločilnega koraka v 
kakovostni organizaciji kluba. Novi predsednik, 
ki bo to poskušal v prihodnje, je Jadran Stubelj, ki 
obljublja da bo klub deloval v prihodnje tako kot 
dosedaj, s tem da upa,, da se bo organizacijsko 
izboljšal, in da bodo omogočeni pogoji za mlede 
igralke, da se ukvarjajo z rokometom ne da bi 
imele s tem stroškov. Seveda je misel na to, da bi 
za igranje dobile denarno nadomestilo precej 
bogokletna, vsaj dokler se rokomet v Evropi in 
Sloveniji trži , tako kot se. Izola bo ostala 
inkubator slovenskega rokometa, kar ji priznavajo 
vsi. Počasi pa z gostovanji Izolank to spoznavajo 
tudi v Evropi. Po izredno uspešnem gostovanju v 
Švici, se kmalu odpravljajo na Češko, kjer se 
bodo ponovno dokazovale v mednarodni 
konkurenci. Uspehi v mlajših kategorijah so že 
tako vsakdanji , da gredo skoraj neopazno mimo 
nas. Ob koncu leta so ravno v izolskem ženskem 
klubu med najmnožičnejšimi občinskimi 
nagrajenci za dosežke, lani so tako dobile nagrado 
vse igralke iz kluba. Letos pa je zelo podoben 
položaj. Vsekakor je bilo dobrih 4 milijone 300 
tisoč tolarjev, kolikor je znašal proračun kluba 
zelo solidna in preskromna investicija.

NTSARRIG0NI IZOLA 

NAMIZNI TENIS
V soboto, 30.11.99 je v Izoli potekalo 
PRIMORSKO PRVENSTVO ZA PIONIRJE IN 
PIONIRKE POSAMEZNO TER V IGRI 
DVOJIC. Pri pionirjih je bil najboljši BLAŽ 
LIPOVEC, drugi pa TJAŠ ŽIGANTE, oba iz 
NTS ARRIGONI. Omeniti velja še 6. Mesto 
mladega in obetavnega MATJAŽA TRBOVCA.
V igri dvojic sta bila tudi prva Izolana BLAŽ 
LIPOVEC in TJAŠ ŽIGANTE. V kategoriji 
pionirk, kjer je primorsko prvenstvo po kvaliteti 
igralk skoraj enakovredno državnemu, je bila 
odlična druga SONJA ŠKORJANC, kije v finalu 
izgubila s trenutno najboljšo pionirko Slovenije 
Petro Skrabar iz koprskega Istrabenza. Četrta je 
bila MARIKA JAUŠEVAC, deveta pa PETRA 
KUKOVEC. V igri dvojic sta drugo mesto 
osvojjli SONJA ŠKORJANC in MARIKA 
JAUŠEVAC.

Center za kulturo šport in prlreduitve Izola 
vabi na

19.MARTIN0V TEK
v nedeljo, 7.novembra ob 11.00

Proga bo, kot vedno doslei na odseku 
KORTE-ŠARED-KORTL

Start bo pred kulturnim domom Korte, 
kjer bo tudi čili maratona, podelitev priznanj 

pa na kmetiji Medljan ob 1345.
Prijavnina: 1000 tolarjev 

v času med 1045 In 12.30 bo cesta 
zaprta za ves promet.

HOTEL DELFIN IZOLA 
VABI NA

v petek 12.11. in soboto 13.11.1999

Zavrteli se boste ob zvokih ansambla 
Oktavia Brajka in preživeli lepe večere v -šunka s hrenom 
družbi prijetnih ljudi, ob dobri hrani. *

Obenem vas obveščamo, da je bazen odprt vsak dan do 20. ure, 
razen 1.11 in 21.11, ko bazen obratuje od 14. do 20. ure.
V novembru bo četrtkove večere popestril kvartet 7 PLUS.
Ansambel Oktavia Brajka bo nastopal do 15.11.99, za njim pa 
bo spet igral ansambel FREE WAY. 4 ^

IZKORISTITE IZREDNO \
PRILOŽNOST! (I

PRIČAKUJEMO VAS!

pečenica v vinu, 
prekajena vratovina)

•PRAŽEN KROMPIR 
• KISLO ZELJE 
•RADIČ Z JAJCEM
•JABOLČNI ZAVITEK 
cena: 1.400 SIT
Mlado domače vino:
_ 500 SIT/1

. » : ^ msm^msss»

^ 1 V fitnessstudio JSMSfe)

v ■ • ..

, SÉB^easOfo

IZOLA/.-Ljubljanska 51 /tel. 648-042

URNIK ?
poned. - petek od 9.30 -13.00 in 16.30 - 22.00 

sobota od 9.30 -13.00 in 16.30 - 21.00
NOVO -

^ skupinski družinski popusti 
- izredno ugodne karte za mlade 

- brez letne vpisnine
Obiščite nas 

na LJUBLJANSKI 51 v Izoli

x i j . m S—X
Snortna trsovma^nirTš /u j/vi mu u £v * m« or 4 ^ p
nad športno dvorano v Kraški ulici y | \$ss* J

POSEBNA PONUDBA
x—s

obutev za ROKOMET, NOGOMET, ODBOJKO in MALI NOGOMET
člani športnih društev imajo 10% popust !

SAMO ZA ŽENSKE
Tudi to jesen ste vsak ČETRTEK Ob 20.00 uri vabljene na 0RIC0 RAZGIBALNE 

TELOVADBE OB GLASBI v plesno dvorano KultUrnOOO domo V IZOlL
Pridite in se razgibajte v prijetni družbi.

Začelo se je 7. oktobra!
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Center za kulturo, šport in prireditve Izola
Kulturni center Izola

Bazoviška 4, tel.: 645 571

KOLEDAR PRIREDITEV - NOVEMBER 1999 
KULTURNI DOM IZOLA

Sobota, 6.11. ob 20.00
Ma]a Delak: GINA& MIOVANNI - Plesna predstava
Produkcija : En Knap & Cankarjev dom Ljubljana
V predstavi, ki se dotika tako ženske ( Mine Loy - ameriške modernistične 
pesnice ) kot njenega ljubimca, pesnika in boksaija Arthurja Cravana, se 
poezija pretvaija v gib skozi dva močna karakterja plesalkinega in igralčevega, 
klovnovega.Ob koreografinji, plesalki in plesni pedagoginji Maji Delak, v 
predstavi nastopa tudi klovn, mimik, glasbenik in igralec Andrea Ruperti, član 
italijanske gledališke skupine Quelli di Grock.
Premišljena plesna miniatura s številnimi gibalnimi in igralskimi datajli, 
simpatična in duhovita predstava.
Vstopnina : 1.000 SIT, 800 SIT

Četrtek, 11.11 ob 10.30
PRUČKO, PROSIM ! - Gledali ka pripovedka - komedija
Gledališka skupina BUBE - KUD F. Prešeren Ljubljana 
Predstava ima šaljivo domoljubno tematiko - gre za duhovito zgodbo o 
povprečnem posamezniku, ki potuje po svetu, si pridobiva izkušnje in postaja 
vedno bolj moder ... Eno glavnih sporočil je domoljubje : pomembno je 
spoštovati svojo deželo in lepo je biti Slovenec !
Zaključeno za dijake SGTŠ Izola.

Četrtek, 11.11. ob 19.00 - galerija ALGA
Otvoritev razstave slik akademske slikarke Fulvie Grbac.

Sobota, 13.11. ob 20.00
Predstava sodobnega plesa - DREVO NAD ...
V koreografiji Lilijane Šantič-Ujčič in izvedbi Plesnega studia LAI iz Izole... 
Zahvala vsestranski umetnici VUKI Kumar-Hiti za njeno neizmerno 
ustvarjalno energijo.
Vstopnina : 1.000 SIT, 800 SIT

Petek, 19.11. Ob 20.00 
Dušan Kovačevič: BALKANSKI ŠPUON 
Režija: Branko DJurič-DJuro 
Glasba : Roberto Magnifico
Igrajo : Boris Cavazza, Janez Hočevar -Rifle, Mustafa Nadarevič, Marjana 
Brecelj, Nina Ivanič
Balkanski špijon je znana filmska uspešnica, Dušan Kovačevič pa je predvsem 
znan po kultnih filmih Maratonci tečejo častni krog in Ko to tamo pjeva. Ilija 
nenadoma posumi, da je njegov podnajemnik špijon. Ker organi državne 
varnosti ničesar ne ukrenejo, se odloči, da bo vzel stvari v svoje roke in ga sam 
razkrinkal. Začne ga zasledovati, opazovati, fotografirati ...Ko ugotovi, da 
vrhunski zaroti sam ne bo kos, pokliče na pomoč še svojega brata...
Vstopnina : 1.800 SIT predprodaja, 2.000 SIT na dan predstave, dijaki, 
študentje, upokojenci imajo popust !
Prosimo, da ne zamujate predstav !
Rezervacije vstopnic : 648 439 med 10.00 in 12.00 ter med 17.00 in 19.00

OSTERMANA RUDI
V soboto, 6. novembra ob 19.00 

otvoritev razstave
SMILJAN ROZMAN

slikar, pesnik in pisatelj

SK1AD RS
ia ljubiteljske kulturne dejavnosti 

Območna izpostava Izola 
teL: 600 830

Vabimo k vpisu v Šolo ustvarjalnosti in sicer v oddelke:
1 DELAVNICA FILMSKE ANIMACIJE
2 GLEDALIŠKO PLESNA DELAVNICA
3. KERAMIKA (MALA ŠOLA KERAMIKE, OKRASNA IN UPORABNA 
KERAMIKA, UMETNIŠKO USTVARJANJE, GLINA KOT VIR MOČI)
4 LITERARNA DELAVNICA
5. LIKOVNA DELAVNICA (OD RISBE DO STRIPA, ŠTUDIJSKA RISBA, 
PERSPEKTIVA)

O
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PLESNI STUDIO LAI
Stopam proti izolskem kulturnem domu, proti vratom, ki vodijo v plesno 

dvorano oz. na oder. Prišla sem, da bi plesala. Zazrem se v vrata. Še zdaj 
prihajamo in odhajajo. Pa vendar, bili so, da bi plesali...

Zametki Plesnega studia Lai segajo v leto 1983, ko Lilijana Šantič Ujčič 
oblikuje amatersko plesno skupino, ki se ukvarja s sodobno plesno tehniko, in s 
tem ponovno prebudi 
obalo. Tedaj deluje kot 
plesna sekcija v okviru 
KUD-a Svoboda pri 
ZKO Izola Leta 1984 si 
skupina nadene ime, ki ga 
nosi še danes; Plesni 
studio Lai. Plesna sekcija 
se leta 1992 organizira v 
društvo, ki deluje na dveh 
poglavitnih nivojih; prvi 
nivo so Plesne delavnice 
Lai, namenjene
izobraževanju otrok iz 
osnov sodobne plesne tehnike ter plesnemu ustvarjanju. Drugi nivo pa je 
reprezentančna skupina z že oblikovanimi plesalci, ti se poleg sodobnih plesnih 
tehnik spopadajo tudi z ostalimi plesnimi zvrstmi ( jazz, horton, klasični 
balet...). To omogoča sodelovanje z domačimi in tujimi pedagogi: Bill De 
Joung, Maja Milenovič, Corrado Canulli, Kristina Pojbič.. Iz gibov, ki se 
ustvarjajo tako v plesnih delavnicah kot v plesnem studiu nastajajo 
koreografije, ki so predstavljene ob koncu delovnega leta kot otroška 
produkcija ali pa povezane tvorijo predstavo Plesnega studia Lai. V letih od 
1985- 1999 se je tako zvrstilo kar devet predstav ( To, ono in še kaj; Album; 
Trenutki; Amerika-Tin Pan Alley; Osem in pol; Triptih; Movere; Posvečeno; 
Trimenzija) in sedem otroških produkcij ( Mama, plesat me pelji; Igrajmo se 
ples; Ples v barvah ; Kot v pravljici ; 1,2,3; Pleskarija ; Album 1999). Plesni 
studio Lai pa ne ostaja le za vrati kulturnega doma, udeležbe na festivalih in 
srečanjih doma in v tujini prinašajo najrazličnejše izkušnje in priznanja ( 
Nagrada na festivalu gledališča in plesa Koper; Občinska nagrada 11. julij; 
Plesna nagrada na festivalu jugoslovanskih amaterjev).

Lai je bil in tudi ostaja edina obalna plesna skupina, ki goji sodobni gib. Le ta 
je eden najbolj naravnih, pogosto vzet iz vsakdanjega življenja, kjer je bil sicer 
neopazen... Skozi gibe in razne plesne preizkušnje nas še vedno vztrajno vodi 
Lilijana Šantič Ujčič.

Naj k vsemu dodam še vabilo na bližujočo se premiero 
DREVO NAD, v izvedbi Plesnega studia Lai, ki bo 13.11. 
1999 ob 20. 00 uri v kulturnem domu v Izoli.
_____________________________________________________________ Anja Bajda

KULTURNI CENTER IZOLA
bi k vpisu v

OLO ZA KLAVIR IN SYNTHESIZER
- učenje različnih glasbenih zvrsti : klasika, jazz in zabavna glasba
- uporaba sodobnih elektronskih klaviatur
- igranje klaviatur v glasbenih skupinah
- učenje glasbene teorije in razvijanje glasbenega posluha
- primemo za začetnike in glasbenike, ki bi radi dopolnili svoje znanje

Informacije : Kulturni center Izola, Bazoviška 4, tel.: 645 571

Knjižničarke Matične knjižnice Izola 
sporočajo, da so ure pravljic vsak torek, 
ob 17. uri, v Drevoredu 1. maja št. 9 
(stari italijanski vrtec v Izoli )______
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Il Console generale d’Italia a Capodistria, Rosa Maria Chicco Ferraro, 
in presenza degli appartenenti alla Comunità italiana e al sindaco Ilreda 
Pečan, depone una corona nel Cimitero di Isola in occasione della Giornata 
dei defunti. Foto: C. Chicco

Nazionalismo: duro a morire
Il Consiglio Comunale, nel corso deH'ultiina seduta, lui approvato le modifiche 
allo Statuto del Comune di Isola. Con la prevista maggioranza dei due terzi (né 
uno di più, né uno di meno) è passata anche la clausola sulla denominazione 
bilingue del Comune. Tutto bello e buono, se al momento del voto gli esponenti 
di alcuni partiti (SKD e SDS) non avessero voluto argomentare la loro contrarietà 
proprio -guarda caso- con la denominazione del Comune nelle due lingue ufficiali, 
provocando logicamente una serie di repliche da parte di altri consiglieri, in primo 
luogo degli appartenenti alla nazionalità italiana.
Esiste dalle nostre parti un proverbio secondo cui il lupo perde il pelo, ma non 
il vizio. Un altro antico detto recita, che vi sono certe cose e certe affermazioni 
che non si dovrebbero neanche ignorare, perché già ignorarle sarebbe troppo, 
darebbe loro una consistenza che invece non hanno. In politica, naturalmente, 
questo risulta difficile. Innanzitutto perché il germe del nazionalismo è estremamente 
contagioso e -solitamente- non ha lunghi periodi di incubazione e può esplodere 
da un momento all’altro. Secondariamente, perché una volta introdotti alTintemo 
di una comunità trova sempre chi è disponibile -per professione o per ignoranza- 
a svolgere la funzione dell’untore, di manzoniana memoria. Le parole hanno 
un grande potere: anche quando nascono come bolle di sapone, se vengono ripetute 
e gonfiate, rischiano di annidarsi nell’opinione pubblica e dare il via a quel processo 
di involuzione che ben conosciamo e che è tipico di tutte le forme dell’intolleranza 
nazionale.
A conti fatti, visto il costante comportamento di alcuni esponenti chiamati a 
rappresentare determinate forze politiche nel Consiglio Comunale di Isola, saremmo 
portati a credere che devono essere soggetti a dei profondi sensi di colpa nei confronti 
di tutto quanto può significare la presenza italiana nella nostra città. Da qui il 
tentativo continuato nel tempo di ridurre al minimo e ad isolare, quando non 
a negare, questa presenza, paventando una possibile presunta contaminazione 
nazionale, cercando di creare una specie di cordone sanitario entro il quale relegare 
e chiudere ermeticamente tutto quanto è in odore di italiano. E, come si sa, i 
sensi di colpa, storici o attuali che siano, possono portare a comportamenti istiganti 
all’intolleranza e ad una irragionevole arroganza.
Isola, nella sua lunga e millenaria storia, ha conosciuto tanti periodi drammatici 
dai quali ha sempre cercato di trarre quell’esperienza necessaria per vivere e 
sopravvivere. Ha conosciuto le guerre e le epidemie che hanno colpito la sua 
popolazione. Ma quelle più devastanti e le più tragiche sono state certamente quelle 
scatenate nell’ultimo secolo dal germe del nazionalismo. Alle soglie del 2000, di 
una volontà che ci vuole direttamente coinvolti nei processi di integrazione europei, 
vogliamo credere che le epidemie provocate dalle pestilenze e dai nazionalismi siano 
stati debellati per sempre. È un augurio ed un auspicio di fine decennio, di fine 
secolo e di fine millennio, per celebrare quelle forme di convivenza che hanno 
caratterizzato la vita del Comune di Isola in quasi tutta la sua storia. E vogliamo 
credere, ancora, che, proprio all’insegna di questa certezza, il Consiglio Comunale 
di Isola, nelTapprovare le modifiche allo Statuto, abbia voluto dare alla Comunità 
Locale di Isola II quello antichissimo di ”Haliaetum“, che certo non ha bisogno 
di traduzioni per omaggiare la sua appartenenza nazionale.

Tempi di ricordi
I ricordi, gli affetti, i legami che il tempo rischia di far sbiadire 
ritornano una volta all’anno nella giornata dedicata ai nostri 
defunti. Così è stato anche questa prima giornata di 
novembre, tiepida e soleggiata come una giornata di 
primavera. Abbiamo reso omaggio ai caduti della Grande 
Guerra, indipendentemente dalla parte in cui si trovavano 
a combattere. Ci siamo inchinati ai caduti della Seconda 
Guerra Mondiale, di qualunque colore siano stati. Ma, 
soprattutto, abbiamo fatto visita e ci siamo raccolti in 
meditazione di fronte alle tombe dei nostri cari nei cimiteri 
sparsi per l’Istria. Il tempo che scorre sempre più veloce e 
inesorabile lascia sempre meno spazio alla possibilità, a volte 
anche alla necessità, di dedicare un pensiero a coloro che 
hanno rappresentato una parte importante della nostra vita 
e che, inesorabilmente, le leggi della natura hanno provveduto 
a separarci. Ma anche ad amici o semplici conoscenti. 
Rimane, per fortuna, quella lapide, quel nome, a volte 
quell’immagine, che da una tomba continua a testimoniare 
della sua presenza in questo mondo, uno, dieci, cento anni 
fa.
Anno per anno, visitando il nostro Camposanto, come 
tradizione cristiana e cattolica comanda, anche per chi si 
riconosce ormai soltanto nella tradizione, possiamo constatare 
come tutto stia mutando. Anche quello che, per logica, 
dovrebbe rimanere immutabile nel tempo. Già a distanza di 
un anno è possibile vedere che pure il Cimitero è sempre 
diverso. Cambia la sua superficie, costretti a nuovi lotti per 
far spazio a sempre nuove tombe. Cambia l’immagine e la 
fisionomia dei monumenti: marmo nuovo e lucente che 
sostituisce quello antico in pietra grigia. Cambia l’origine dei 
nomi e dei cognomi. Cambia anche l’appartenenza religiosa: 
non soltanto nelle parti nuove del Cimitero, ma anche in 
quelle appartenenti a tempi più remoti. E l’inevitabile scorrere 
del tempo che ci trova costretti a non far più distinzioni, 
almeno tra i morti.
Eppure i cimiteri e le loro pietre tombali rappresentano un 
pezzo importante della nostra memoria storica e, in omaggio 
a chi ha trovato sepoltura in esso dopo aver contribuito a 
costruire, nel bene e nel male, le vicissitudini di queste terre, 
meriterebbe di non venir semplicemente cancellato. E vero: 
i morti hanno fatto quello che hanno potuto. Spetta ai vivi 
fare in modo che tutto ciò non venga dimenticato: anche 
salvando dal degrado il loro nome scolpito su una lapide.

Silvano Sau

Verdinote 1999
il “17” non ha portato bene alla 
sezione minicantanti della Comunità 
degli italiani “Pasquale Besenghi 
degli Ughi”, di Isola. Infatti, la sua 
partecipazione alla diciassettesima 
edizione del Festival intemazionale 
di canzoni per ragazzi “Verdinote” 
di Battipaglia (Salerno) si è 
conclusa senza lo sperato 
piazzamento alla serata finale. Era 
presente con la canzone “La 
valigia di cartone”- di Elvino e 
Claudio Chicco, bene interpretata 
da Monika Kim. Così il tanto 
desiderato assalto alle “note d’oro”
(primo premio per le canzoni 
partecipanti a “Verdinote”) ci sarà 
in un’altra occasione. La 
manifestazione, organizzata 
dall’associazione “Avvenire” di 
Battipaglia, ha offerto agli isolani 
che ne hanno partecipato 
un’occasione per stringere nuove 
amicizie e di vedere luoghi 
magnifici come Paestum, Pompei 
e Amalfi. Concludiamo dicendo 
che le “note d’oro” sono andate 
a Marta Jagninska (Polonia) nella 
sezione bambini e a Marina Fina 
(Italia) nella sezione ragazzi, interpreti 
rispettivamente delle canzoni “La Monika Kirn alla prova generale 
lumaca” e “Cosa voglio di più. Foto: C. Chicco

G.S.



Dal mondo della scuola
Cooperativa alla Fiera di Pordenone

Nei giorni 28, 29 e 30 ottobre si è svolta alla Fiera di Pordenone 
un’interessante iniziativa della Provincia della vicina Regione. Con 
il titolo “3 giorni per il futuro” e il sottotitolo “Una scelta per il 
domani” enti ed istituzioni hanno presentato le proprie attività e 
offerte in qualche modo legate alle scelte e alle opportunità per il 
futuro delle giovani generazioni. Il Centro regionale per la 
cooperazione nelle scuole, che ha sede a Trieste ha voluto essere 
presente all’iniziativa con i propri programmi e le proprie attività 
tesi a diffondere gli ideati del cooperativismo, sorto verso la metà 
del secolo scorso. Il suddetto Centro ha voluto invitare pure la 
cooperativa scolastica della nostra scuola elementare, Centro di 
istruzione modello nel settore della stampa per le altre cooperative 
scolastiche della in Slovenia. Oltre a presentare la propria attività, 
la nostra cooperativa, presente venerdì pure con una delegazione di 
alunni ed insegnanti, ha esposto alcuni dei propri prodotti significativi.

Marino Maurel

Non c’è più religione
Quanto temevamo che succedesse è successo! La ristrutturazione 
del Palazzo Manzioli di Isola pare sia ritornata nel cassetto dei 
desideri. Profondamente sorpresi, abbiamo visto smuovere le 
ormai storiche impalcature che dovevano consentire il 
rifacimento della facciata anteriore dello stabile dei sogni e dei 
desideri del gruppo etnico italiano di Isola. Le impalcature sono 
state costrette a cedere il passo alle ruspe che hanno dato 
il via ai lavori di restauro, programmati da tempo, della piazzetta 
su cui si trova il palazzo. A questo punto, Palazzo Manzioli 
rientra, inesorabilmente, nell’oblio. E pensare che aveva tutte 
le strutture, incluse quelle finanziarie, per essere riportato ai fasti 
d’un tempo. Che Dio lo benedica.

Gianfranco Siljan

ATTIVITÀ COMUNITARIA

Sport: alti e bassi BIBLIOTECA
Nuovo orario d’apertura della 
biblioteca della Comunità di 

Prima di dar spazio alle impressioni di Miran Žlogar, responsabile dell'ufficio Palazzo Besenghi (pianoterra): il 
affari sociali del Comune di Isola, sui risultati sportivi della Pasquale Besenghi lunedì, il mercoledì e il giovedì 
degli Ughi, diamo un aggiornamento sugli impegni sostenuti di recente dalle dalle 17 alle 20. 
nostre squadre e in particolar modo di quella di calcetto. Dopo aver La biblioteca è aperta a tutta la 
solennemente celebrato i grandi successi ottenuti nel periodo che comprende cittadinanza, 
gli ultimi cinque anni d’attività, la sezione sportiva della nostra comunità ha
iniziato male il nuovo quinquennio poiché la prima uscita della squadra di calcetto SALA DI LETTURA E BAR 
è stata tutt’altro che esaltante. Nel torneo, denominato “Istria”, organizzato SOCIALE 
dall’Associazione sportiva Comunità italiana di Capodistria, in una concorrenza Apertura da lunedi a venerdì 
di 6 squadre, è giunta lontana dal podio. I nostri calciatori possono aggrapparsi dalle ore 16.30 alle 20.00 (Palazzo 
alla alquanto frivola scusa dell’infausta collocazione nel calendario stagionale Besenghi). Sono disponibili i 
della manifestazione che arrivava proprio il giorno seguente ai festeggiamenti, periodici Panorama Mondadori e 
Un passo falso comunque non può intaccare gli straordinari successi conseguiti Panorama Edit, L’Espresso, Visto, 
non solo dalla squadra di calcetto ma da tutta la sezione sportiva. Nel suo Grazia, Quattroruote, Yacht 
intervento, nel corso della serata ufficiale .della celebrazione, sincera Capital, Storia illustrata, Primorske 
soddisfazione è stata espressa anche da Miran Žlogar che, da buon sportivo, novice^ MJadina^ Mandrač e il 
denota sempre una grande attenzione sugli argomenti inerenti allo sport. “ J ~u '
Miran Žlogar:
“Accanto alla soddisfazione nel vedere quanti trofei può vantare questa sezione sport, Il piccolo, 
sportiva voglio sottolineare che alcuni membri della stessa sono stati capaci, popolo e Deio. 
in altri contesti sportivi, di ottenere risultati importanti a livello internazionale.
Seguo con attenzione questi eventi che godono di ampi consensi all’interno MANIFESTAZIONI 
del Comune di Isola. Purtroppo questa società divide lo stesso destino delle Venerdì 5 novembre, ore 19.30, 
altre nella nostra città. I finanziamenti non bastano mai però con la costmzione Teatro comunale di Capodistrja 
della palestra della nuova scuola Dante Alighieri siamo riusciti a garantire le “SPOSITE E TE VEDARA” 
condizioni necessarie per svolgere un buon numero di attività all'interno di J^aAPPr®®®[1ta?'<2!!?e_^e' DRAMMA 
essa”.
Roberto Siljan

Mandracchio nonché i quotidiani 
La Repubblica, La Gazzetta dello 

La voce del

ITALIANO di Fiume.
Il lavoro è una farsa con cui

Giuseppe Rota,
si prende amorevolmente gioco 

e, in primo 
figura del

L’appetito vien mangiando. Quali ingredienti servono e come procacciarseli per fautore, il ^nostro connazionale 
sfornare „un altro quinquennio di questo generò?
Miran Žlogar
“Il nostro comune si pone l'obiettivo di appoggiare la comunità nazionale del matrimonio 
italiana non solo per le attività culturali ma anche per quelle sportive. Siamo luogo, della 
favorevoli al fatto che la CAN raggiunga una sua autonomia e che non “capofamiglia”. 
dipendesse solo dall'aiuto dei singoli donatori e del Comune di Isola. Sono Organizzazione “Dramma Italiano’ 
convinto che in questo senso riusciremo a smuovere le acque. Alcune garanzie di Fiume. Ingresso a pagamento. 
sono già pervenute dalla stato, quindi in breve tempo la “Pasquale Besenghi 
degli Ughi" potrà migliorare la sua situazione finanziaria".

Roberto Siljan

“Vado, vedo e torno”
Così potrebbe essere sintetizzata la partecipazione della “Pasquale Besenghi 
degli Ughi” di Isola alla ventiduesima edizione del Tomeo dell’Amicizia di 
“briscola” e “tressette” che si è consumato sabato, 23 ottobre, all’albergo 
“Imperiai” di Abbazia. Infatti, le squadre isolane hanno concluso la loro 
partecipazione al primo turno di eliminazione. In tutti due i giochi delle carte 
si sono trovate di fronte i rappresentanti della Comunità degli italiani di 
Capodistria, che nel “tressette” hanno raggiunto la finalissima, poi persa contro

Martedì 9 novembre, ore 18.00. 
Palazzo Besenghi (pianoterra!
“FAUNA E AMBIENTI 
DELL’ISTRIA”
Conferenza del dottor ENRICO 
BENUSSI
Organizzazione: Comunità degli 
Italiani “Pasquale Besenghi degli 
Ughi” in collaborazione con 
l’Unione Italiana e l’Università 
Popolare di Trieste.
Ingresso libero.

Fiume.
È stato un torneo con la partecipazione record di nostri connazionali (26 
comunità) di Slovenia e Croazia. Una vera festa dell’amicizia. Un plauso 
agli storici organizzatori dello stesso: la Comunità degli italiani di Abbazia. 
Un solo appunto si potrebbe fare, e questo a riguardo delle disposizioni 
del torneo. Visto che è basato sulle regole dell’eliminazione diretta, offre 
poche possibilità ai partecipanti di far vedere le loro reali possibilità. Insomma, 
la metà degli stessi è costretta a fare quanto fatto dagli isolani in questa 
occasione: giocare un solo incontro e poi essere pronti per il ritorno a casa. 
Commenti a parte, è stata una bella giornata che ha raggiunto il suo scopo 
primario: consolidare l’amicizia tra gli appartenenti al gruppo etnia) italiano 
di Croazia e Slovenia. Concludiamo con i risultati. Briscola: 1. Gallesano 
2. Fiume 3. Umago. Tressette: 1. Fiume. 2. Capodistria. 3 Umago.

G.S.

Venerdì 12 novembre, ore 
17.30. Palazzo Besenghi 
(pianoterra!
TORNEO DI BRISCOLA 
La dodicesima edizione della 
gara organizzata dalla CI 
“Pasquale Besenghi degli Ughi” 
di Isola è aperta a tutti. Ricchi 
premi.

Sabato 13 novembre, alle ore 
14.00. Palazzetto dello sport 
di Isola

INCONTRO INTERNAZIONALE DI 
CALCETTO
Alla manifestazione organizzata 
dalla Cl “Pasquale Besenghi 
degli Ughi” di Isola che è giunta 
quest’anno alla settima edizione 
parteciperanno, oltre a quella 
della CI, altre quattro squadre 
provenienti dall’Italia, dalla Croazia 
e dalla Slovenia.

Sabato 20 novembre, ore 
20.30. Chiesa di San Mauro 
“XII INCONTRO
INTERNAZIONALE DI CORI”
Rassegna corale con la 
partecipazione dei gruppi: Coro 
“Heimatklang” - Bach, Lavamund 
(Austria), Corale “Città di 
Sassoferrato” - Ancona (Italia), 
Coro “Schola Cantorum” - S. 
Giustina, Belluno (Italia) e Coro 
“Haliaetum” - Cl “P. Besenghi 
degli Ughi” di Isola. 
Organizzazione: Cl “Pasquale 
Besenghi degli Ughi”. Ingresso 
libero.

TOURNÉE DEI NOSTRI GRUPPI 
CULTURALI
Da venerdì 29 a domenica 31 
ottobre. Palasport di Battipaglia 
(Salerno. Italia)
Partecipazione dei minicantanti e 
autori della Cl “Pasquale Besenghi 
degli Ughi” di Isola al Festival 
Internazionale di canzone per 
bambini e ragazzi “VERDINOTE 
99”. In gara la canzone di Elvino 
e Claudio Chicco “La valigia di 
cartone”. Canterà: MONICA KIRN.

AVVISI
ISCRIZIONI AL CORO 
“HALIAETUM”
Il Coro misto “Haliaetum” della 
Comunità degli Italiani “Pasquale 
Besenghi degli Ughi” di Isola, 
diretto dal Maestro Claudio 
Strudthoff invita alle audizioni 
per nuovi coristi che avranno 
luogo ogni lunedì alle ore 19.00 
nella sede della Comunità.

Il Mandracchio, foglio della 
Comunità italiana di Isola 
Redattore_ responsabile:
Andrea Suinenjak
Redazione: C. Chicco, M. Maurel,
B. Pevec, C. Raspolič, S. Sau,
O. Siljan, R. Siljan, A. Šumenjak 
Indirizzo: via S. Gregorčič 76, 
6310 Isola, Slovenia 
tei.,fax: (+386 66) 645031, 645853



KRIMIN ALIJE
Izola je mesto posebne vrste in zagotovo izstopa iz povprečja drugih 
slovenskih mest. Celo stvari, ki sicer sodijo v črno kroniko so pri nas 
drugačne, bolj naše. Preberite jih in uživajte v vseh barvah našega mesta.

V ŠPORTNEM DUHU
Znana športna »funkcionarja« sta se že ničkolikokrat sprla in predvsem verbalno 
spopadla, bistvo spora pa je seveda v tem, kdo od njiju je pomembnejši in kdo je 
večji športnik. Običajno so bili prisotni tudi tekmovalci, zdaj pa so prisotni še 
dečki, ki morajo vse skupaj spraviti na papir.

OČE NOGOMETAŠ
Oče in hči sta se zaradi slabe kompatibilnosti najprej sprla, nato pa še stepla. Ker 
je oče močnejši in ker je pač moški je zadevo rešil z brco. Primer bo dobil na 
mizo sodnik, lahko pa tudi sodnica za prekrške.

VRATARJA BREZ VRAT
Dobro nadelana Izolana sta se postavila pred hišo v kateri sicer niti ne prebivata 
in enostavno nista pustila otrok v hišo. Tudi razlaga policista jima je šla slabo v 
ušesa, zato je bil eden pridržan, pa tudi prepoved veljavnosti vozniškega 
dovoljenja je že na poti.

SORODNIKOV NE IZBIRAŠ
Spet so morali dečki na obisk k družini, kjer brat in sestra nikakor nočeta sprejeti 
v družinski krog svakinje. Problem je nerešljiv za dečke, zato bo morda boljše 
sreče sodnik za prekrške, kamor so napotili vse skupaj.

OBČINA IZOLA ~
Občina Izola na podlagi sklepa Občinskega sveta Občine Izola, št. 465-02-2/99 z dne 
31.05.1999 v skladu s Pravilnikom o pogojih in postopku prodaje poslovnih prostorov 
ter drugih stavb (Uradne objave, št. 8/98) izdaja naslednji

RAZPIS JAVNE DRAŽBE 
ZA PRODAJO NEPREMIČNIN

1.
Predmet prodaje so naslednje zasedene nepremičnine:
1. Zdravstveni dom Izola, stoječ na stavbni parceli št. 1626 stavbišče s stavbo 
Dantejeva 1 v izmeri 351 m2 in dvorišče v izmeri 1078 m2, vpisano v vložku št. 283 
k.o. Izola. Objekt je last Občine Izola. Objekt je vila z urejenim parkom v neposredni 
bližini strogega centra mesta.
Izklicna cena je 108.251.372,00 SIT izračunana na dan 30.09.1999.
Objekt sestavlja poslovna stavba v pritličju v izmeri 116,50 m2, v prvi etaži v izmeri 
150,50 m2 ter v drugi etaži v izmeri 138,00 m2. Sestavni del stavbe je otroški dispanzer 
in laboratorij v skupni izmeri 138,50 m2. Objektu pripada dvorišče na parc.št. 1626 v 
izmeri 1078 m2 in je upoštevano v izklicni ceni.

2. Reševalna postaja, stoječa na stavbni parceli št. 1517 stavbišče s hišo 
Dantejeva 5 v izmeri 155 m2 in dvorišče v izmeri 262 m2, vpisano v vl.št. 284 k.o. Izola. 
Objekt je last Občine Izola. Objekt sestavlja pritličje v izmeri 117,83 m2 in prva etaža 
v izmeri 70,33 m2. V izklicni ceni je upoštevana sorazmerna velikost stavbnega 
zemljišča, ki predstavlja 79 % deleža celotne stavbe, kar znaša 29,42 m2.
Izklicna cena za objekt reševalna postaja s pripadajočim deležem dvorišča je 
34.528.064,00 SIT izračunana na dan 30.09.1999.

3. Otroški dispanzer v objektu Osnovne šole Vojke Šmuc v Izoli,
Prešernova ul.št. 2, stoječ na stavbni parceli št. 2016, vpisano v vl.št. 467 k.o. Izola. 
Nepremičnino sestavlja šolski dispanzer v pritličju stavbe v izmeri 118,50 m2. Pri cenitvi 
je upoštevano zemljišče v površini poslovnega prostora.
Izklicna cena je 27.595.647,00 SIT, izračunana na dan 30.09.1999.

4. Dispanzer za žene, v stanovanjskem bloku v objektu Ulica Osvobodilne fronte 
16, stoječ na stavbni parceli št. 2008, vpisano v vl.št. E 15 Izola. Nepremičnina, ki je 

predmet prodaje je v pritličju navedenega objekta v skupni izmeri 72,26 m2. Pri cenitvi 
je upoštevano zemljišče v površini poslovnega prostora.
Izklicna cena je 14.022.092,00 SIT izračunana na dan 30.09.1999.

5. Poslovni prostori Zavoda za zdravstveno zavarovanje izpostava Izola 
v objektu Veluščkova 2, stoječ na stavbni parceli št. 2007, vpisano v vložku E 138 k.o. 
Izola. Poslovni prostor je v pritličju navedenega objekta v izmeri 93,33 m2. Pri cenitvi je 
upoštevano zemljišče v površini poslovnega prostora.
Izklicna cena je 19.231.365,00 SIT izračunana na dan 30.09.1999.

2.

Poslovni prostori so zasedeni. Nepremičnine, ki so predmet prodaje so namenjene za 
vse dejavnosti, ki so nemoteče in ki pri obratovanju ne povzročajo škodljivih emisij v 
okolju ter za stanovanja.

SAMOMOR Z ALKOHOLOM?
Starejša Izolanka je dva dneva in dve noči pila v svoji kleti. Posredovali so 
sosedje in policisti, vendar je niso uspeli prepričati, da njeno početje ni dobro za 
zdravje. Obveščen je bil tudi zdravnik, obvestilo pa gre tudi Centru za socialno 
delo, saj klet še ni prazna.

POŠKODOVAL AVTO
Mladeniča sta se sprla in stepla na parkirišču pred podjetjem. Eden od njiju, 
seveda močnejši, je drugega porinil v tam parkirano vozilo na katerem je nastala 
materialna škoda. Sledi obravnava pri preobremenjenem sodniku za prekrške in 
tožba za povračilo škode na avtomobilu.

AMBASADA ECSTASYOLI
Izpred diskoteke Gavioli so v Bolnišnico spet odpeljali dve deklici. Mlajša je 
bila iz Ljubljane in je imela 17 let, zdaj pa je že za kakšno slabo izkušnjo starejša. 
Druga, ki je doma iz okolice Kopra je sicer starejša (21 let) vendar ne dovolj 
modra, da ne bi zaužila prevelike doze in poletela tako visoko, da je pristala 
naravnost na intenzivnem oddelku bolnišnice. Dečki ugotavljajo, da takšni 
primeri ne zanimajo praktično nikogar več, saj se razen njih, zdravnikov in 
morda novinarjev nihče več ne zmeni za tovrstne dogodke. Zanimivo je tudi, da 
beležijo dečki vse več primerov odklanjanja strokovnega pregleda zaradi suma 
vožnje pod vplivi mamil.

ŠE DROBIŽ
Dečki so prejšnji teden zabeležili še 7 kaznivih dejanj in sicer poskus in dva 
izvedena vloma v hišo, ter kaznivo dejanje v zvezi z razpečevanjem mamil. 
Prometna varnost je solidna, problem so še vedno skuteristi.

3.
Javna dražba bo v torek, 23.novembra 1999, ob 9,00 uri v sejni sobi Občine Izola, 
Postojnska 3. Razpis javne dražbe se objavi v lokalnem časopisu "Mandrač", časopisu 
"Delo" in "Uradnem listu".

4.
V skladu s sklepom Občinskega sveta z dne 31.05.1999 je prevzem nepremičnin, ki so 
predmet prodaje, s strani kupca možen v roku 18 mesecev od dneva izvedbe javne 
dražbe in jih prazne od oseb in stvari izročiti v last in posest kupcu.

5.
Davek na promet nepremičnin plača prodajalec, medtem ko stroške izvedbe javne 
dražbe, vknjižbo v zemljiški knjigi in morebitno izdelavo načrta etažne lastnine ter 
delilni načrt plača kupec. Ti stroški niso vključeni v ceno.

6.
OSTALI POGOJI:
- Udeleženci, ki želijo sodelovati na javni dražbi, morajo tri dni pred začetkom javne 
dražbe vplačati varščino v višini 10 % izklicne cene na žiro račun št: 
51430-630-90025 - Izola proračun.
- Pogodba mora biti sklenjena v 15 dneh po javni dražbi. Če pogodba ni sklenjena v 
tem roku, zapade ostanek varščine in se po odbitku stroškov postopka prenese v last 
Občine Izola. V pogodbi morajo biti opredeljene vse pravice in obveznosti 
pogodbenih
strank, med drugim tudi način izročitve nepremičnin v last in posest kupcu. Vrednost 
izdražene nepremičnine se revalorizira na dan sklenitve prodajne pogodbe v skladu z 
indeksom cen IGM Slovenije.
- Glede na rok izpraznitve poslovnih prostorov in njihovo izročitev kupcu, je 
dražitelj, ki na javni dražbi uspe in sklene prodajno pogodbo z Občino, izdraženo 
kupnino dolžan plačati v 3 enakih polletnih obrokih, ki se šteje od dneva sklenitve 
prodajne pogodbe, s tem, da zadnji obrok mora biti plačan 15 dni pred izročitvijo 
prodane nepremičnine. Kupec je dolžan ob sklenitvi pogodbe za celotno izdraženo 
kupnino predložiti Občini Izola prvovrstno bančno garancijo. V primeru,da Občina 
svoje obveznosti, ki se nanaša na izročitev poslovnega prostora, ne bo izpolnila v 
postavljenem roku, se ta zaveže za čas po roku izročitve, plačati kupcu obresti v 
višini TOM + 6%. Natančni pogoji se definirajo s pogodbo.
- Ob izpolnjevanju enakih pogojev imajo dosedanji najemniki oziroma uporabniki 
predkupno pravico.
- Dražitelju, ki na javni dražbi uspe, se vplačana varščina odšteje od kupnine. 
Dokazilo o vplačilu varščine mora biti dostavljeno najkasneje ob izvedbi javne dražbe.
- Dražitelj, ki na javni dražbi ne uspe, dobi povrnjeno vplačano varščino najkasneje v 
roku 15 dni po izvedeni javni dražbi. Varščina se ne obrestuje.
- Prodajalec si v primeru predprodaje nepremičnine pridržuje predkupno pravico za 
dobo 2 let od dneva izročitve nepremičnine v last in posest kupcu.
- Prodaja se vrši po principu videno-kupljeno in kupec nima pravice uveljavljati v 
zvezi s prodano stavbo in posameznim delom stavbe, kasnejših reklamacij.
- Kupec, v kolikor je to fizična oseba, mora izkazati državljanstvo Republike 
Slovenije, podjetje pa izpisek iz sodnega registra.
- V primeru, da fizično ali pravno osebo na javni dražbi zastopa zastopnik, je ta dolžan 
predložiti pooblastilo za zastopanje.
- Vse informacije v zvezi z odkupom zgoraj navedenih nepremičnin dobijo interesenti 
pri strokovni službi Občine Izola - Uradu za premoženjsko pravne in splošne zadeve, 
po telefonu št. 066 480202 ali 480-200 (Tamara GRBAVAC). Ogled je možen po 
dogovoru.

Županja 
Breda PEČAN



KO SO ŠE PLOSKALI

Fotografija seveda ni od danes, posebej stara pa tudi ni. Dobri dve leti je 
tega, ko so predstavniki ministrstva za zdravstvo, zavarovalnic in regije 
ploskali ob odprtju porodnišnice na hribu. Danes ni kaj ploskati, saj izolska 
bolnišnica ne sprejema več pacientov, odpovedali so tudi operacije z 
izjemo tistih na otroškem oddelku in nekaterih nujnih. Ta izjemen ukrep, 
kakršnega tukajšnji prebivalci ne pomnimo, je posledica izgube, ki jo 
ustvarja izolska bolnišnica v letošnjem letu in ki bo v kratkem presegla 
milijardo tolarjev. Ministrstvo za zdravstvo in Zavarovalnice so si blizu v 
odločitvi, da v tzako nerentabilno ustanovo nima smisla vlagati dodatnega 
denarja, ker se bo slika čez določen čas ponovila, predlagajo pa krčenje 
oddelkov (z 19 na 5 oddelkov) in opravljanje nezdravstvenih del s pomočjo 
pogodbenih organizacij. Seveda pa prebivalce slovenske Istre to bolj malo 
zanima. Plačujemo namreč vse dajatve kot naši sodržavljani v drugih delih 
Slovenije, vrata bolnice pa so skoraj zaprta.

GALOFAX GENERACIJA
Dekleti s fotografije nista kar 
tako. Obe sta stari dobrih 14 
let, visoki 175 in 178 
centimetrov, obe sta 
odbojkašici izolskega kluba 
Vimpro Izola in že trkata na 
vrata prvega moštva. Pa še 
nekaj ste gotovo opazili: obe 
sta lepi, tako kot se za 
odbojkarice spodobi, Bojana 
Dujmovič je še supermodel 
leta, Daša Gluvajič pa ji nima 
kaj zavidati.

SAMO ZA BRALCE
Iz knjigarne GRAFFIT 
sporočajo, da so samo za 
bralce in ljubitelje tiskane 
besede ZNIŽALI CENE 
nekaterih zanimivih knjig, 
od leposlovnih do 
strokovnih.
Mimogrede pa si boste ob 
nakupu knjig lahko 
ogledali spomeniško
varstvena dela na 
Manziolijevem trgu in Vaš 
d3" bo lepši.

Četrtek Petek Sobota Nedelja

g
CP

deževno deževno oblačno sončno
max 12 max 22 max. 13 max. 15
min.9 min. 8 min.6 min. 8

ROČNA in VODNA MASAŽA 
FINSKA in TURŠKA SAVNA 
MEGA SOLARIJ
Izola, Zelena ulica 17 (Obrtna cona)
Tel.: 644 033, 643 106 
ODPRTO VSAK DAN OD 10.00 do 00.00
ob ponedeljkih zaprto

VODNJAK 
BREZ 
GOSPOI/SI
Vodnjak na fotografiji se nahaja 
v vrtu ob Zdravstvenem domu in 
je edini na območju ulice, ki se 
je nekoč imenovala Ob 
vodnjaku. Za park in vodnjak 
zadnje čase skrbijo gojenci 
delavnic pod posebnimi pogoji, 
morda pa ne bi bilo narobe, če bi 
upravljalci vodnjaka kandidirali 
na sredstva, ki jih za obnovo 
vodnjakov prispeva domžalski 
Helios.

RAZTEGLJIVI CENTIMETRI
Po starem mestu so 
zarisali takoime- 
novane interven
cijske poti po katerih 
naj bi se brez težav 
premikal štiri metre 
širok gasilski 
avtomobil. Toda 
budno oko občanov 
je ugotovilo, da 
meter ni bil povsod 
enako dolg, posebej 
pa preseneča to, da 
niso poti zarisali 
tako, da bi bilo 
mogoče parkirati 
vsaj na eni strani 
cestišča.
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